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Rejestr interpelacji radnych Powiatu Kolskiego VI kadencja 2018-2023 

 

 

 

Lp. Nr sprawy  Imię i  

nazwisko 

radnego 

Treść zgłoszonej interpelacji, zapytania Data 

zgłoszenia 

Odpowiedź 

1  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BRZ.0003.1.2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alicja Wapińska 

1. Zwraca się z prośbą o uwzględnienie w projekcie 

budżetu na 2019r. inwestycji pod nazwą „Budowa 

ulicy Marii Konopnickiej w Kole”, przy tej ulicy 

znajduje się osiedle domków jednorodzinnych oraz 

obiekty użyteczności publicznej tj. kościół, firmy, 

sklepy. Mieszkańcy oczekują remontu ulicy M. 

Konopnickiej. 
 

2. W imieniu mieszkańców, nauczycieli i uczniów ze 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Kole radna zwraca się z 

prośbą o dokończenie remontu ul. Broniewskiego w 

Kole. Przy tej ulicy znajduje się najstarsza szkoła, 

dowóz dzieci jest utrudniony, ponieważ nie ma 

parkingu na którym mógłby zatrzymać się autokar. 

Szkoła znajduje się na łuku drogi ul. Broniewskiego i 

ul. Toruńskiej, gdzie nie ma jednolitego ciągu 

pieszego. 
 

3. Zapytanie skierowane do dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w Kole, na ulicy 20 Stycznia i ul. 

Broniewskiego w Kole znajdują się sklepy, do których 

dowożone są towary. Czy jest możliwość postawienia 

znaku umożliwiającego wyładowanie towaru przez te 

ciężarówki? Obecnie kierowcy zatrzymują się przy 

sklepach, choć jest to zabronione i często płacą 

mandaty. Prosi o interwencje w tej sprawie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

13.12.2018r. 

Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg w Kole Grzegorz Kujawa 

udzielił odpowiedzi na 

interpelacje radnej Alicji 

Wapińskiej odnośnie ustawienia 

znaku na ul. Broniewskiego i 20 

Stycznia w Kole. Sprawa ta 

wielokrotnie była poruszana na 

Komisji ds. zmiany organizacji 

ruchu na drogach powiatowych i 

gminnych na terenie Powiatu 

Kolskiego. Komisja w skład, 

której wchodzą przedstawiciele 

policji i straży miejskiej wydali 

negatywną opinię w zakresie 

oznakowania w ten sposób w/w 

ulicy, ze względu na to iż jest to 

skrzyżowanie i zatrzymywanie się 

pojazdów ciężarowych na tym 

terenie stwarza 

niebezpieczeństwo.  
Protokół nr III/2018 z 13.12.2018r. 
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Tomasz 

Barański 

1. W sprawozdaniu międzysesyjnym Starosta Kolski 

odczytał, że jest złożony wniosek do Wojewody 

Wielkopolskiego w sprawie przekazania gminie 

Kłodawa Ratusza Miejskiego, prosi o szczegółowe 

informacje w tym temacie. 
 

2. Czy zabezpieczona w budżecie powiatu na 2019r. 

kwota 1 600 000,00 zł jest przeznaczona na remont 

dróg, czy będzie osobno zabezpieczona kwota  na 

remont chodników? 

 

 

 

 

 

 

13.12.2018r. 

Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Starostę 

Kolskiego  
Kwota 1 600 000,00 zł 

zabezpieczona w budżecie powiatu 

na 2019r. przeznaczona będzie na 

remont dróg powiatowych i 

chodników.  
Odpowiedź w zakresie praw 

własności Ratusza Miejskiego w 

Kłodawie udzieliła inspektor 

Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Grażyna 

Wypychowska. Ratusz Miejski w 

Kłodawie jest własnością Skarbu 

Państwa, przez pewien czas był tam 

Posterunek policji, po wygaszeniu 

trwałego zarządu burmistrz Kłodawy 

wystąpił o nabycie w formie 

darowizny w/w obiektu. Wniosek w 

tej sprawie został przesłany do 

Wojewody Wielkopolskiego, obecnie 

czekamy na decyzje Wojewody w tej 

sprawie.  

 
Protokół nr III/2018 z 13.12.2018r.  
 

 

 

 

 

 Mariusz 

Kozajda 

1. Zgłasza, że na ul. Bogumiła w Kole, blisko 

skrzyżowania znajduje się zjazd do marketu, są duże 

utrudnienia z tego powodu, samochody mijają się i 

stwarza to duże niebezpieczeństwo na drodze. 

Sytuacja pogorszyła się odkąd na szczycie marketu 

został ulokowany paczkomat, przez to został 

zmniejszony zjazd o około 1,5m. Czy jest możliwość 

poszerzenia wjazdu o 2 m? Uważa, że należy pilnie 

 

 

 

 

13.12.2018r. 

Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Starostę 

Kolskiego. 
1. Nie wie nic na temat braku 

ciepłej wody na oddziale 

dziecięcym w szpitalu, ale 

zorientuje się w sytuacji i 

przekaże odpowiedź. 
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rozwiązać ten problem. 

 

2. Ostatnio otrzymał od mieszkańca powiatu kolskiego 

informację, że na oddziale dziecięcym nie było ciepłej 

wody, czy znana jest przyczyna takiego stanu? 

 

2. Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg w Kole ustosunkuje się na 

piśmie do  sprawy wjazdu do 

marketu na ul. Bogumiła w Kole. 
Pismo PZD/221/DT/23/2019 Z 

07.02.2019r. - w związku z 

interwencją PZD w Kole paczkomat 

został przesunięty  w inne miejsce.  
 

Protokół nr III/2018 z 13.12.2018r.  
 

 

2 

 

 

BRZ.0003.2.2018 

 

 

 

 

Alicja Wapińska 

W imieniu mieszkańców zwraca się z prośbą o 

wykonanie remontu chodnika na ulicy Kolejowej, na 

odcinku od skrzyżowania z ulicą Opałki do 

skrzyżowania z ulicą Blizna. Remont chodnika 

mógłby zostać sfinansowany z nadwyżki budżetowej. 

Korespondencję w tym temacie radna prowadziła z 

poprzednim Zarządem Powiatu. Wówczas otrzymała 

odpowiedź, że inwestycja może być zrealizowana 

jeżeli Gmina Miejska Koło wyrazi wolę 

dofinansowania wysokości 50 % kosztów. Powiatowy 

Zarząd Dróg w Kole wykonał wizję lokalną obszaru i 

również potwierdził konieczność wykonania remontu 

chodnika.  

 

 

 

 

27.12.2018r. 

Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Starostę 

Kolskiego  

Jeżeli Gmina Miejska w Kole 

wyrazi zainteresowanie remontem 

chodnika, wówczas Powiat 

rozważy tę propozycję. 

Przypomniał, że dla robót 

chodnikowych finansowy montaż 

wynosi 50% Gmina i  50% 

Powiat. 
Protokół nr IV/2018 z 27.12.2018r.  
Pismo PZD/221/DT/2/2019 z 

04.01.2019r. oraz 
Pismo PZD/222/DT/16/2019 z 

30.01.2019r. 

 

 

Mariusz 

Kozajda 

Prosi, aby PZD w Kole przesyłało informacje do Biura 

Rady o zakończeniu robót danej inwestycji na co 

najmniej 7 dni przed odbiorem. Do Biura Rady pisma 

trafiają na 3 dni przed odbiorem i potem jest krótki 

okres czasu na poinformowanie radnych o terminie 

odbioru.  

 

 

 

 

27.12.2018r. 

Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Dyrektora 

Grzegorza Kujawę 

 Pisma do Biura Rady trafiają na 

co najmniej 7 dni przed odbiorem.  
Protokół nr IV/2018 z 27.12.2018r.  
Pismo PZD/222/DT/176/2018 z 
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 31.12.2018r. 

   3  

 

 

 

BRZ.0003.3.2019 

Jarosław 

Sobański 

Zajęcie stanowiska przez PZD w Kole w kwestii 

prawidłowego oznakowania skrzyżowania ul. Rejtana 

i Szkolnej w Przedczu 

 

04.01.2019r. Pismo PZD/222/DT/18/2019 z 

04.02.2019r. - oznakowanie stałe 

posiada pozytywną opinię Organu 

Zarządzającego Ruchem 

Marek 

Marciniak 

Położenie nawierzchni asfaltowej ul. Toruńskiej od 

posesji nr 52 do skrzyżowania z ul. Cegielnianą w 

Kłodawie 

 

17.01.2019r. Wyciąg z protokołu Zarządu 

Powiatu Kolskiego nr 0022.12.2019 

z dnia 30.01.2019r. 
 

Wyciąg z protokołu Zarządu 

Powiatu Kolskiego nr 0022.13.2019 

z dnia 30.01.2019r. 
 

Pismo PZD/221/DT/17/2019 z 

29.01.2019r. 
Pismo PZD/221/DT/27/2019 z 

14.02..2019r.-budowa ulicy 

Toruńskiej w Kłodawie uzależnione 

jest od możliwości finansowych 

Powiatu Kolskiego  
 

    4  

 

 

 

BRZ.0003.4.2019 

 

 

 

 

 

Alicja Wapińska 

 

 

 

 

 

 

 

1. Czy Starosta spotkał się z Burmistrzem Miasta Koła 

w sprawie budowy ul. Nagórnej w Kole? 

2.  Na  placu przed budynkiem Starostwa 

Powiatowego jest tablica z napisem Skwer 

Niepodległości, uważa że na dole tablicy powinna być 

napisana data?  

 

 

 

 

 

 

30.01.2019r. 

Odpowiedź została udzielona 

ustnie na 1) sesji przez Starostę 

Kolskiego: Potwierdził, że odbyły 

się 2 spotkania w tym temacie. 

Rozbudowa ul. Nagórnej jest bardzo 

ważną  i strategiczną inwestycją dla 

miasta oraz zakładu Wood-Mizer. 

Firma ma w planach dobudowanie 

dodatkowego zakładu, który będzie 

produkował maszyny duże. Taka 

rozbudowa będzie możliwa pod 

warunkiem, że będzie istniał dojazd z 

ul. Nagórnej. Realizacja tego zadania 

jest jednak zagrożona, ponieważ 
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3. Czy jest możliwość zorganizowania szkolenia dla 

Komisji Rewizyjnej ? 

miasto Koło nie posiada w budżecie 

kwoty 3 850  000,00 zł. Burmistrz 

zdeklarował się, że z nadwyżki 

budżetowej przeznaczy kwotę 2 250 

000,00 zł. Brakujące środki w kwocie 

1 600 000,00 zł miasto ewentualnie 

pokryje z kredytu. Z informacji jakie 

przekazał Burmistrz to, że  jego 

poprzednik powiadomił ówczesny 

Zarząd, że nie podejmie się tej 

inwestycji z przyczyn finansowych.  
2) Wicestarostę Kolskiego:Data 

będzie zamieszczona na tablicy. 
3) Przewodniczącego Rady 

Powiatu: Szkolenie dla radnych 

odbędzie się 16.02.2019r.  
Protokół nr V/2019 z 30.01.2019r.  
 

 

Ryszard 

Kasiorek 

1. Niedawno odbył się Konwent wójtów i 

burmistrzów z władzami Powiatu Kolskiego, czy na 

tym spotkaniu poruszany był temat zwiększenia kwoty 

udziału Powiatu przy realizacji inwestycji drogowych 

na drogach powiatowych w poszczególnych gminach i 

jaka jest deklaracja powiatu w tym zakresie?   

2. Czy była poruszona sprawa autoryzacji azbestu, czy 

powiat przystąpi do realizacji tego projektu? Jaka jest 

decyzja Zarządu Powiatu w tym temacie? 

 

 

 

 

 

 

30.01.2019r. 

Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Starostę 

Kolskiego: 
1. Spotkanie z władzami gmin spotkało 

się z pozytywnym odbiorem. Ideą 

przewodnią spotkania był temat dróg. 

Zarząd Powiatu zaproponował kilka 

pomysłów m.in. propozycje jak 

najszybszej realizacji inwestycji na 

drogach powiatowych w danym roku. 

Czekanie z tym tematem do marca, kiedy 

są dzielone środki z nadwyżki 

budżetowej powoduje opóźnienia w 

przygotowaniu dokumentacji i 

ogłoszeniu przetargu przez Powiatowy 

Zarząd Dróg. Zarząd Powiatu 

zaproponował wójtom i burmistrzom, 

aby w danym roku już uzgadniali jakie 

drogi będą wykonane na rok przyszły i 



Strona 6 z 56 

 

zabezpieczyć odpowiednie środki w 

budżecie na przyszły rok, pozwoli to na 

szybsze wykonanie dokumentacji dla 

danej drogi i w lutym lub marcu można 

już ogłaszać przetargi w tym zakresie. W 

budżecie powiatu na rok 2019 

zaplanowano kwotę 200 000,00 zł dla 

każdej gminy, po stronie gmin pomoc 

finansowa wynosiła 150 000,00 zł.  

Jednak władze gmin sugerowały, że jest 

to kwota, która nie pozwoli na 

zrealizowanie większej inwestycji, stąd 

Zarząd Powiatu podjął decyzje o 

zwiększeniu z nadwyżki budżetowej tej 

kwoty o 800 000,00 zł, czyli dodatkowo 

po 100 000,00 zł dla każdej z gmin. 

Ponownie obowiązuje relacja Powiat 

300 000,00 zł - Gmina 200 000,00 zł. 

Gmina Kłodawa i Przedecz już 

zadeklarowały jakie odcinki dróg będą 

remontować i przekazały pomoc 

finansową dla powiatu na ten cel.  
2. WFOŚiGW w Poznaniu widzi 

potrzebę kontynuowania programu 

usuwania azbestu. Obecnie duża ilość 

wniosków jest złożona w zakresie 

czystego powietrza i nie są w stanie 

wejść  w nowy program jakim jest 

utylizacja  azbestu. Deklarują szybkie 

uruchomienie programu. 

Prawdopodobnie Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska uruchomił ten 

program. Znane są potrzeby gmin, jest to 

ważny temat i na pewno Powiat przystąpi 

do realizacji tego projektu, jeżeli będzie 

taka możliwość 

Wicestarostę Kolskiego: Powrócił do 

tematu programu na utylizację azbestu.  

Nigdy nie było niechęci ze strony Rady 

Powiatu czy Zarządu Powiatu do 
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wspólnej realizacji tego zadania, a 

zamieszanie wyszło stąd, że zmienił się 

regulamin naboru, który pozwala gminą 

samodzielnie składać wnioski w tym 

zakresie. Na Konwencie wójtowie i 

burmistrzowie potwierdzili, że chcą 

wspólnie z Powiatem realizować ten 

program. Dobrym rozwiązaniem jest 

złożenie wspólnego wniosku na większą 

kwotę. To zadanie będzie realizowane 

nadal wspólnie przez Powiat i Gminy.  
Protokół nr V/2019 z 30.01.2019r.  
 

 

Lech Spliter 

Prosi o informacje na temat realizacji inwestycji  

bloku operacyjnego w SP ZOZ w Kole. Inwestycja ma 

być zakończona 28 lutego 2019r., brakuje środków na 

dokończenie tego zadania jaka jest propozycja 

rozwiązania tej sytuacja? 

 

30.01.2019r. 

Odpowiedź została udzielona ustnie na 

sesji przez Starostę Kolskiego  
Rada Powiatu przyjęła realizacje zadania 

rozbudowy endoskopii jako odrębne 

zadanie, jednak szpital nie zastosował się 

do tego. Rada Powiatu Uchwałą 

dokonała zwiększenia środków na 

realizację inwestycji rozbudowy szpitala 

o kwotę 245 385,00 zł jako rozszerzenie 

zadania podstawowego, jest to 

prawidłowe działanie i nikt nie wnosił 

uwag w tym temacie. Jednak na tej samej 

sesji Rada przyznała środki  na kolejne 

zadanie tj. „Rozbudowa pracowni 

endoskopowej”, gdzie powinna być 

zastosowana procedura przetargowa. W 

temacie sprzętu w zabudowie, to  dotacja 

przyznana została w danym roku z 

określonym terminem na rozliczenie tej 

dotacji. Termin ten wskazany jest w 

Porozumieniu zawartym między 

szpitalem i Powiatem.   Zadanie było 

podzielone na 7 części.  W wyniku 

ogłoszonych przetargów wyłoniono 

wykonawców do realizacji 5 zadań na 

łączną kwotę dotacji 517 000, 00 zł, co 

do pozostałych  2 zadań nie było 
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zgłoszeń. Po otrzymaniu stosownej w 

sprawie dokumentacji okazało się, że 

zawarto 5 umów,                      z czego 

jedna umowa wskazywała termin 

realizacji do 20.12.2018r., a pozostałe 4 

zadania miały być wykonane w 01.2019r. 

jest to nieprawidłowe postępowanie ze 

strony SP ZOZ w Kole, gdyż przyznana 

dotacja była jednoroczna. Zgodnie z 

ustawą o finansach publicznych takie 

zadanie powinno być podzielone na 2 

lata i ujęte w wieloletniej prognozie 

finansowej Powiatu. Dyrektor 

wielokrotnie zapewniał Zarząd, że nie 

ma zagrożenia w realizacji zadania w 

zakresie dostarczenia sprzętu. Dopiero w 

piśmie z 19 grudnia 2018r. 

poinformował, że zadanie nie będzie 

zrealizowane w terminie. 

Protokół nr V/2019 z 30.01.2019r.  
 

Marek Tomicki  Uwzględniając liczne apele mieszkańców gminy 

Babiak zwracam się z prośbą o złożenie wniosku do 

Programu Budowy Dróg Lokalnych w zakresie 

przebudowy drogi powiatowej nr 3427P Dębno 

Pobroboszczowskie- Dębno Królewskie- Kiejsze. Do 

w/w inwestycji opracowana była dokumentacja, 

obecnie wymaga ona aktualizacji.  Wymieniony 

odcinek drogi stanowią ciąg komunikacyjny o dużym 

nasileniu ruchu. W chwili obecnej ww. drogi posiadają 

liczne uszkodzenia i nierówności, które 

uniemożliwiają bezpieczny przejazd. Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg w Kole zna temat. Prosi o 

odpowiedź w tym temacie na piśmie. 

 

 

30.01.2019r. 

Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Starostę 

Kolskiego.  
Zarząd  zawsze otwarty jest na 

propozycje w zakresie remontów 

dróg, ale dużo zależy od woli gminy, 

czy przystąpi do partycypacji 

kosztów remontu drogi.  

Protokół nr V/2019 z 30.01.2019r 

Wyciąg z protokołu Zarządu 

Powiatu Kolskiego nr 0022.14.2019 

z dnia 06.02.2019r. 

Pismo BRZ.0023.138.2019 z 
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20.02.2019r. - propozycja 

współpracy Powiatu Kolskiego z 

Gminą Babiak w zakresie 

współfinansowania wspólnych 

inwestycji drogowych  

Jarosław 

Sobański 

Do 08.02.br organizacje pożytku publicznego, kluby i 

stowarzyszania  mogą składać wnioski o 

dofinansowanie. Proponuje, aby w/w organizacje, 

które otrzymają dotacje były zobowiązane, aby w 

ramach promocji np. na koszulkach lub banerach 

zasygnalizowały, że Powiat współfinansuje dane 

wydarzenie.  

30.01.2019r. Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Starostę 

Kolskiego 
Trafna inicjatywa, ponieważ Powiat 

dofinansowuje wiele imprez a tak 

naprawdę często mieszkańcy nie 

mają wiedzy, że Powiat włączył się w 

te zadania. Naczelnik Wydziału 

Promocji zostanie zobowiązany do 

ustalenia reguł w zakresie promocji 

powiatu w przypadku 

dofinansowania tych wydarzeń. 

Protokół nr V/2019 z 30.01.2019r 

 

Tomasz 

Barański 

1. Przy okazji zwołania kolejnego Konwentu z 

wójtami i burmistrzami prosi, aby poruszyć temat 

zasady współpracy z przedsiębiorstwem PKS. Z 

informacji jakie posiada niektóre gminy chciałyby 

razem z powiatem wynegocjować jednakowe stawki. 

2. Powrócił do kwestia wysypiska śmieci w Kłodawie 

przy Kopalni Soli. Czy gmina Kłodawa sama została z 

tym problemem, czy Powiat również pomoże w tym 

temacie. Podkreśla, że jest niebezpieczeństwo pożaru 

tego wysypiska.  

30.01.2019r. Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Starostę 

Kolskiego 
Potwierdził, że na Konwencie 

omawiany będzie temat zbiorowego 

transportu drogowego. Na ten rok 

umowy są podpisane, ale w 

przyszłym roku można poruszyć 

ponownie ten temat. Podkreśla, że 

nie każda gmina ma podpisane 

umowy z tym samym operatorem i 

nie zawsze to może być zgodne 

uzgadnianie cen. 
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Protokół nr V/2019 z 30.01.2019r.  
 

Radomir Piorun  Zwraca uwagę na zjawisko zanieczyszczenia 

powietrza w mieście Koło. Dostępna jest aplikacja, 

która monitoruje w dwóch miejscach jakość 

powietrza. Skala pokazuje, że Koło jest na ostatnim 

miejscu. Wykazany jest 10 -krotny przekroczony 

poziom zanieczyszczenia powietrza. Wszystko co 

mieszkańcy wrzucają do pieców, powoduje że 

zanieczyszczamy powietrze. Jako przewodniczący 

Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

czuje się w obowiązku poinformowania mieszkańców 

o tym zjawisku.  

30.01.2019r. Odpowiedź została udzielona 

ustnie na sesji przez Wicestarostę 

Kolskiego  

Słuszna uwaga niektóre 

samorządy stawiają w 

newralgicznych punktach tablice 

informujące o stężeniu 

określonych substancji w 

powietrzu, aby to miało 

oddziaływać na mieszkańców. 

Jeżeli środki pozwolą, to Powiat 

włączy się w te sprawy.  

 

Protokół nr V/2019 z 30.01.2019r.  
 

   5  

BRZ.0003.5.2019 
Marek 

Marciniak 

Wykonanie prac porządkowych (obcięcie gałęzi 

drzew, naprawa przepustu) w miejscowości Rgielew 

gm. Kłodawa 

 

04.02.2019 Pismo PZD/542-Int/SL/14/2019 z 

08.02.2019r.- informacja o 

przeprowadzeniu wizji lokalnej w m. 

Rgielew 
Pismo PZD/542/Int/SL/14-1/2019 z 

04.03.2019r.- protokół z wizji 

lokalnej w m. Rgielew 
Pismo PZD/613/DT/P/16/2019 z 
08.04.2019r. - pismo do Burmistrza 

Miasta Kłodawy o wydanie 

pozwolenia na usunięcie drzewa w m. 

Rgielwie 

   6  

BRZ.0003.6.2019 
Zbigniew 

Szarecki 

Dot. zimowego utrzymania dróg powiatowych w 

sezonie 2018/2019 

 

 

05.02.2019r. Pismo PZD/542/SL/ZUD2018-

2019/24/2019 z 07.02.2019r.- 

przekazanie zastrzeżeń firmie 

zajmującej się usługami zimowego 

utrzymania dróg na terenie gminy 
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Osiek Mały 
Pismo PZD/542-Int./SL/5-1/2019 z 

22.02.2019r.- informacja o 

przeprowadzeniu remontów 

cząstkowych w gminie Osiek Mały 

   7 BRZ.0003.7.2019 Marek 

Marciniak 

Oznakowanie (znakami pionowymi i znakami 

poziomymi) skrzyżowania ulic Toruńska- Warszawska 

w Kłodawie  

 

13.02.2019r. Pismo ZRT.7121.17.2019 z 

21.02.2019r. 

    8 BRZ.0003.8.2019 Tomasz 

Barański 

Wykonanie progów zwalniających oraz oznakowanie 

ulicy Kościelnej w Kłodawie 

 

26.02.2019r. Pismo PZD/5421/DT/ZP/P/21/2019 

z 25.02.2019r.  
Pismo ZRT.7121.26.2019 z 

28.02.2019r. 
Pismo ZRT 7126-5.1.2019 z 

12.04.2019r. - informacja z 

przeprowadzonej wizji lokalnej w m. 

Kłodawa 

Pismo KRD.7121.54.2021 z 

02.09.2021r. – decyzja w sprawie 

namalowania linii poziomych jest 

powiązana i uzależniona od 

lokalizacji projektowanego 

wyniesionego przejścia dla pieszych 

przy skrzyżowaniu ul. Wyszyńskiego 

z ul. Kościuszki w Kłodawie  

    9.  

 

 

 

 

 

 

 

 

BRZ.0003.9.2019 

 Marek Tomicki 1. Ponawia swoją prośbę dot. aktualizacji 

dokumentacji technicznej dla drogi powiatowej nr 

3427P  na odcinku Dębno Poproboszczowskie- 

Dębno Królewskie- Kiejsze. Przypomniał, że w 

roku 2011, droga ta zakwalifikowała się do 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych Etap II Bezpieczeństwo- Dostępność – 

Rozwój, jednak Rząd postanowił przeznaczyć 

środki na inne cele. W poprzedniej kadencji 

28.02.2019r. Odpowiedź została udzielona ustnie na 

sesji przez Starostę Kolskiego 
1.Zarząd Powiatu popiera wykonanie 

remontu dróg, które są w złym 

stanie.  Jednak gmina Babiak 

musiałaby zadeklarować współpracę 

w partycypowaniu kosztów realizacji 

inwestycji. Dokumentacja techniczna 

dot. remontu drogi powiatowej nr 

3427P  zostanie zaktualizowana, 

będą podjęte próby złożenia wniosku 
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wielokrotnie podnosił ten temat. Droga powiatowa 

nr 3427P na odcinku Dębno Poproboszczowskie- 

Dębno Królewskie- Kiejsze wymaga pilnego 

remontu. W związku z powyższym zwraca się z 

prośbą, aby Zarząd Powiatu rozważył możliwość 

aktualizacji dokumentacji technicznej dla w/w 

drogi i w przypadku ogłoszenia naboru w roku 

bieżącym, złożył wniosek o wsparcie zewnętrzne 

na realizację zadania.  

Jednocześnie  prosi o informacje jakie drogi 

zostały wytypowane przez Zarząd Powiatu do 

dofinansowania ze środków zewnętrznych w 

2019r. ? 

2. Należy dokonać pilnego remontu na odcinku drogi: 

Kamień – Dębno Poproboszczowskie  oraz  

Janowice gm. Babiak. 

3. Na ul. Zielonej w Babiaku należy wypoziomować 

zapadnięte studzienki od kanalizacji deszczowej do 

poziomu asfaltu. 

4. Zakończony został konkurs w sprawie otwartego 

konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 

zakresie wsparcia działalności na rzecz dzieci i 

młodzieży, wspieranie rozwoju kultury, sztuki, 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego.  

Jak zostały rozdysponowane środki w zakresie 

wypoczynku dzieci?  Chciałby zapoznać się z 

dokumentacją Komisji Konkursowej w tym 

zakresie? 

5. Czy znane są informacje dot. programu w zakresie 

usuwania azbestu?  

do programu Funduszu Dróg 

Samorządowych. 
2. Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 

przygotuje wykaz dróg, które pilnie 

należy wyremontować. Drogi, które 

wskazał radny Marek Tomicki zostaną 

uwzględnione w tym wykazie. 
3. Powiatowy Zarząd Dróg w Kole 

przeprowadzi wizję lokalną na ul. 

Zielonej w Babiaku w celu 

dokonania oceny sytuacji. 
4. W kwestii rozstrzygnięcia konkursu na 

pożytek publiczny 20 lutego br. 

Zarząd Powiatu Kolskiego podjął 

Uchwałę w tym zakresie. Jest ona 

opublikowana na BIP-ie w 2 

zakładkach „Aktualizacja” i 

„Uchwały Zarządu Powiatu”. 

Starosta przekazał radnemu Markowi 

Tomickiemu wydrukowaną Uchwałę 

Zarządu Powiatu Kolskiego z 20 

lutego 2019r. 
5. Odnośnie spraw związanych z 

azbestem Starosta poinformował, że 

Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu zapewnił, że program 

zostanie uruchomiony, ale nie jest 

podany jeszcze konkretny termin. 

Postanowiono wystosować pisma do 

gmin z zapytaniem, czy gmina 

zainteresowana jest wspólnie 

przystąpić do realizacji programu i 

jakimi środkami dysponuje w tym 

zakresie. 
Wicestarosta Sylwester Chęciński 

dopowiedział, że pracownicy 

merytorycznego Wydziału przekazali 

informację, że w tym roku będzie mniej 

środków na realizację programu, 
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dofinansowanie będzie uwzględniało 

jedynie utylizację i wywóz bez 

demontażu. 
 

Protokół nr VI/2019 z 28.02..2019r.  
 

Pismo BRZ.0023.215.2019 z 

21.03.2019r. 

Waldemar 

Banasiak 

Składa wniosek, aby Starosta w porozumieniu z 

Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg w Kole 

wystosowali pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg i 

Autostrad w Poznaniu z zapytaniem dlaczego 

odstąpiono od realizacji inwestycji modernizacji 

odcinka drogi krajowej nr 92 na odcinku od 

skrzyżowania z Grzegorzewem do zjazdu w 

Kłodawie. Brak modernizacji odcinka drogi od 

Grzegorzewa w zakresie lewoskrętów, chociażby do 

miejscowości Barłogi i Borysławice zagraża 

bezpieczeństwu mieszkańców.     

28.02.2019r. Odpowiedź została udzielona ustnie na 

sesji przez Starostę Kolskiego 
Na prośbę radnego zostanie 

przygotowane pismo do GDDiA w 

Poznaniu w zakresie wykonania remontu 

drogi krajowej nr 92 od Grzegorzewa w 

kierunku Kłodawy z uwzględnieniem 

ewentualnych lewoskrętów. Planowane 

jest również zorganizowanie spotkania 

władz powiatu z przedstawicielami 

GDDiA w Poznaniu celem omówienia tej 

sytuacji i ewentualnych interwencji w 

tym zakresie. 
 

Protokół nr VI/2019 z 28.02..2019r.  
 

Pismo BRZ.0023.205.2019 z dnia 

15.03.2019r.  
 

   10.  

 

 

 

 

BRZ.0003.10.2019 

Lech Spliter Wnosi, aby od przyszłej sesji w punkcie „Informacja 

Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu” był 

omawiany temat bieżącej sytuacji Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole. 

Radni oraz mieszkańcy powiatu powinni być 

informowani o inwestycjach oraz bieżącej sytuacji w 

szpitalu. 

28.03.2019r. Odpowiedź została udzielona ustnie na 

sesji przez Starostę Kolskiego 
zgadza się z radnym, że należy 

przedstawiać rzetelne i wiarygodne 

informacje na temat SP ZOZ w Kole. 

Zdarzały się sytuacje, kiedy nie zawsze 

informacje uzyskane od szpitala 

pokrywały się z pismami, które wpływały 

do Zarządu Powiatu. Starosta 

poinformował, że dr Chmielecki spotkał 

się z Zarządem i złożył wniosek o 

rozwiązanie umowy za porozumieniem 
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stron z dniem 31.03.br. Od 01.04.br 

obowiązki dyrektora SP ZOZ w Kole 

będzie pełniła Pani Iwona Wiśniewska, 

która wcześniej pełniła funkcję z-cy 

dyrektora. Od przyszłej sesji będzie 

przedstawiana informacja na temat 

bieżącej sytuacji szpitala.  
 

 

Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r.  

 Czesław Marek Zgodnie z porządkiem obrad radni powinni wysłuchać 

informacji z działalności międzysesyjnej Zarządu a 

Pan Starosta przedstawia tylko informacje z 

działalności prac wydziałów.  

28.03.2019r. Starosta Robert Kropidłowski 

odpowiedział, że od przyszłej sesji 

będzie przedstawiana taka informacja.  
 

Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r. 

Rafał Ławniczak W związku ze złym stanem technicznym oraz 

niespełnieniem standardów komunikacyjnych 

wiaduktu (trasa kolejowa Gdynia- Herby Nowe) w 

miejscowości Adamin gm. Olszówka, będącego w 

ciągu drogi powiatowej nr 3403P Kolonia Powiercie – 

Mniewo zasadne jest opracowanie dokumentacji 

technicznej na przebudowę lub budowę nowego mostu 

i aplikację wniosku w ramach Programu Funduszu 

Dróg Samorządowych- Mosty dla regionów.  

28.03.2019r. Odpowiedź została udzielona ustnie na 

sesji przez Starostę Kolskiego 
Powiat Kolski został zakwalifikowany w 

ramach przeliczenia dochodu na 1 

mieszkańca powiatu do 50% 

dofinansowania. Do wójtów i 

burmistrzów zostało skierowane pismo w 

sprawie wskazania propozycji zadań 

drogowych i potwierdzenia możliwości 

współfinansowania realizacji zadania. Jest 

możliwość złożenia większej liczby 

wniosków, ale tylko dwie inwestycje 

można wykonać w ramach rozdania 

podstawowego. Pozostałe zadania mogą 

zostać zakwalifikowane w ramach 

środków z rezerwy. Należy zastanowić się 

nad przystąpieniem do realizacji dużych 

projektów, kilkumilionowych inwestycji.  
 

Pismo BRZ.0023.292.2019 z 

23.04.2019r.  
 

Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r. 
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Ryszard Kasiorek zgłasza formalny wniosek o zakup tabletów dla 

radnych w celu przekazywania materiałów w wersji 

elektronicznej. Uważa, że usprawni to komunikację 

pomiędzy Zarządem Powiatu a Radą.  

28.03.2019r. Pismo BRZ.0004.11.2019 z 

04.04.2019r. 
Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r. 

Marek Tomicki  zwraca się z prośbą o przedłożenie dokumentacji 

Komisji Konkursowej, która rozstrzygała konkurs w 

sprawie otwartego konkursu ofert na realizację zadań 

publicznych w zakresie wsparcia działalności na rzecz 

dzieci i młodzieży, wspieranie rozwoju kultury, sztuki, 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego. 

Przede wszystkim chodzi o przedstawienie protokołu z 

działań Komisji oraz informację jakimi kryteriami 

kierowała się Komisja przy podziale środków. 

28.03.2019r.  Pismo OK.0003.10.2019 z 

18.04.2019r. - protokół Komisji 

Konkursowej dot. rozstrzygnięcia 

konkursu na wykonanie zadań 

publicznych  
 

Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r. 

 Radomir Piorun Prosi o podjęcie działań  polegających na 

zainstalowaniu progów zwalniających na ul. 

Garncarskiej i ul. Zawadzkiego w Kole. 

28.03.2019r. Pismo PZD/5421/DT/E/49/2019  

z 08.04.2019r. 
Pismo ZRT.7121.40.2019  

z 15.04.2019r. 
Pismo ZRT 7121-72,2019  

z 02.07.2019r. - pismo do Komendy 

Powiatowej Policji w Kole dot. 

przedstawienia danych statystycznych 

dot. ewentualnych zdarzeń 

drogowych z udziałem pojazdów na 

ul. Zawadzkiego w Kole 
Pismo KRD 7121.14.2020  

z 14.02.2020r. w sprawie zmiany 

oznakowania na ul. Zawadzkiego w 

Kole. 
Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r. 

Pismo PZD/5421/DT/E/34/2022 z 

dnia 30.03.2022r. – informacja o 

zamontowaniu progów zwalniających 

oraz oznakowaniu poziomym i 
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pionowym na ul. Garncarskiej i ul. 

Zawadzkiego w Kole  

Alicja Wapińska 1) Komisja Rewizyjna w dniu 14.02.br. 

przeprowadziła kontrolę w Zespole Szkół 

Ekonomiczno- Administracyjnych w Kole w zakresie 

kontroli wydatków rzeczowych w jednostce. Podczas 

tej kontroli Dyrektor zgłaszał, że należy 

przeprowadzić pilny remont dachu sali gimnastycznej 

Zespołu, który obecnie przecieka. Czy znajdą się 

środki na wykonanie tego remontu? 

2) Ponawia prośbę o wykonanie remontu chodnika na 

ulicy Kolejowej, na odcinku od skrzyżowania z ulicą 

Opałki do skrzyżowania z ulicą Blizna. Remont 

chodnika mógłby zostać sfinansowany z nadwyżki 

budżetowej. 

28.03.2019r. Pismo BRZ.0023.290.2019  

z 18.04.2019r. - przeprowadzenie 

remontu chodnika na ul. Kolejowej na 

skrzyżowaniu z ul. Opałki do 

skrzyżowania z ul. Blizna może 

zostać wykonany w przypadku 

partycypacji remontu przez Gminę 

Miejską w Kole 
 

Pismo OK.0003.2.2019 z 18.04.2019r. 

- remont pokrycia dachowego na sali 

gimnastycznej przy ZSE-A w Kole 

zostanie wykonany w roku 2020r. 
 

Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r. 

Tomasz Barański Do 12.04.br. należy złożyć pierwsze wnioski do 

programu Fundusz Dróg Samorządowych, które  

inwestycje drogowe zostały wytypowane do złożenia 

wniosku? 

28.03.2019r. Odpowiedź została udzielona ustnie na 

sesji przez Starostę Kolskiego 
Zarząd Powiatu planuje aplikować 

wnioski na następujące zadania: 

„Przebudowa drogi powiatowej na 

odcinku Powiercie Kolonia – 

Leśnica” oraz „Przebudowa ul. 

Szkolnej w Przedczu”. Wnioski, 

które będą złożone 12.04.br. 

dotyczą inwestycji, które posiadają 

pełną dokumentację techniczną i 

pozwolenie na budowę. Planowane 

jest również wytypowanie 

wykonanie chodnika w części od 

ul. Bogumiła w Kole w stronę 

Dobrowa. 

Pismo BRZ.0023.291.2019 z 

18.04.2019r. - wykaz zadań, które 
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zostały uwzględnione przy 

składaniu wniosków o 

dofinansowanie z FDS 
Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r. 

Mariusz Kozajda Poruszył temat utrzymania porządku na ulicach miasta 

Koła po sezonie zimowym.  

28.03.2019r. Protokół nr VII/2019 z 28.03.2019r. 

11  

 

 

 

 

BRZ.0003.10.2019 

 

 

Jarosław Sobański 

1) jakie oszczędności finansowe powstały z 

połączenia Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

Wychowawczego w Kole, Poradni 

Psychologiczno- Pedagogicznej w Kole oraz 

Bursy Szkolnej w Zespół Opiekuńczo 

Edukacyjno- Wychowawczy? 

2)  w budżecie powiatu zabezpieczono 8 500 000,00 zł 

na Niepubliczne Szkoły z terenu Powiatu 

Kolskiego. Najwięcej środków otrzyma Szkoła 

Prymus- kwota 6 500 000,00 zł. Raport 

Najwyższej Izby Kontroli wykazał szereg 

nieprawidłowości w zakresie funkcjonowania 

szkół niepublicznych. Uważa że zasadne jest, aby 

właściwe organy  przeprowadziły kontrolę w 

takich jednostkach. 

3)  należy utwardzić odpowiednim kruszywem 

nawierzchnię drogi w miejscowości Jasieniec. 

24.04.2019r. Pismo OK.0003.3.2019 z 

06.05.2019r. Przedstawienie 

tabelaryczne kosztów utrzymania 

Bursy Szkolnej w Kole, SOS-W w 

Kole i Poradni Psychologiczno -

Pedagogicznej w Kole 
Protokół nr VIII/2019 z 24.04.2019r. 

 Marek Tomicki  Poruszył temat suszy w rolnictwie. Czy na szczeblu 

wojewódzkim monitorowana jest ta sytuacja? Czy 

rolnicy mogą liczyć na wsparcie finansowe w 

przypadku suszy? 

24.04.2019r. Protokół nr VIII/2019 z 24.04.2019r. 

Lech Spliter Niepokojące informacje napływają ze szpitala, 

mianowicie kierownik Oddziału Wewnętrznego złożył 

wypowiedzenie z pracy, problemy mogą wystąpić z 

obsadą na Oddziale Położniczo- Ginekologicznym. 

24.04.2019r. Odpowiedź została udzielona ustnie na 

sesji przez Panią Iwonę Wiśniewską 

p.o. Dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kole - potwierdziła, że 
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Jak będzie wyglądała obsada personalna na 

Oddziałach w szpitalu? 

jeden z lekarzy internistów złożył 

wypowiedzenie z pracy. Podejmowane 

będą rozmowy z lekarzami w celu 

wynegocjowania nowych kontraktów, 

będą to trudne rozmowy, ponieważ 

sytuacja finansowa szpitala jest zła. 

Lekarze z Oddziału Ginekologiczno- 

Położniczym w najbliższych dniach 

wyrazili zgodę na podpisanie aneksów 

do umów z adnotacją, że obowiązuje on 

do dnia rozstrzygnięcia konkursu ofert na 

tych samych zasadach, które 

obowiązywały do tej pory. Zdaje sobie 

sprawę, że kiedy zostaną ogłoszone w 

maju  konkursy ofert na wszystkie 

Oddziały kwoty finansowe, które chcieli 

by otrzymać lekarze są wyższe niż 

obecnie.  
Protokół nr VIII/2019 z 24.04.2019r. 

Ryszard Kasiorek  Uważa, że należy ogłosić przetarg i sprzedać budynek 

po Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w 

Kole na ul. Mickiewicza. Środki ze sprzedaży w/w 

nieruchomości można przeznaczyć na zakup sprzętu 

dla szpitala.  

24.04.2019r. Protokół nr VIII/2019 z 24.04.2019r. 

Ewa Ochędalska  Chciałaby uzyskać informacje na temat rozkładu 

godzin prac aptek ogólnodostępnych na  terenie 

Powiatu Kolskiego, przede wszystkim chodzi o apteki, 

które pełnią dyżur w porze nocnej, niedziele i święta. 

Zdaniem radnej Rada Powiatu w drodze uchwały 

może zmobilizować apteki do pełnienia  dyżuru w dni 

wolne  od pracy. 

24.04.2019r. Pismo OZ.0003.1.2019 z 27.052019r. 

- informacja na temat rozkładu godzin 

aptek na terenie Powiatu Kolskiego 

oraz wskazanie, że dyżur całodobowy 

pełni apteka „Prima” w Kole 
 

Protokół nr VIII/2019 z 24.04.2019r. 

12 BRZ.0003.12.2019 Ryszard 

Kasiorek  

W imieniu Klubu PiS składa formalny wniosek w 

sprawie podwyżek płac dla pracowników Starostwa 

Powiatowego w Kole oraz jednostek podległych. 

Sprawa ta była wcześniej omawiana na Komisji. 

31.05.2019r. Protokół nr X/2019 z 31.05.2019r. 
Przewodniczący rady Marek Świątek 

poddał na X sesji pod głosowanie 

zgłoszony wniosek. 
W głosowaniu imiennym udział wzięło 



Strona 19 z 56 

 

Radny powyższy wniosek umotywował tym, że pensje 

pracowników nie są wysokie a obowiązków jest dużo.  

21 radnych. W wyniku głosowania 

powyższy  wniosek   został przyjęty 21 

głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  

głosów „wstrzymujących się” 
 

Tomasz 

Barański 

Zgadza się ze swoim przedmówcą, że pracownicy 

powinni otrzymać podwyżki. Nadmienił, że radna 

Ewa Ochędalska jako pierwsza poruszyła omawianą 

kwestię na Komisji Spraw Społecznych.  

 

 

31.05.2019r. Protokół nr VIII/2019 z 24.04.2019r. 

Rafał  

Ławniczak 

Uważa, że podwyżki płac dla pracowników się należą, 

ale czy są w budżecie środki na  ten cel? Czy Zarząd 

dokonał już jakiś kalkulacji w tej kwestii?  

 

 

31.05.2019r. Protokół nr VIII/2019 z 24.04.2019r. 

Marek Tomicki  Klub PSL w głosowaniu poprze zgłoszony wniosek. 

Na sesji w dniu 30.01.br podjęta została Uchwała w 

sprawie planu pracy Rady Powiatu Kolskiego, w 

załączniku do tej uchwały są podane terminy sesji, 

dwie sesje zostały już zwołane w innych terminach, 

zwraca się z prośbą o przestrzeganie terminów sesji. 

Korzystając z okazji podziękował Zarządowi za 

naprawę drogi Kamień – Dębno Proboszczowskie – 

Przybyłów.  

31.05.2019r. Odpowiedź została udzielona ustnie na 

sesji przez 
Przewodniczącego rady Marka 

Świątka, który  wyjaśnił, że sesje 

zazwyczaj są  przesunięte na wniosek 

Zarządu Powiatu.  
Starosta Robert Kropidłowski  dodał, 

że przesunięcie terminu sesji związane 

również było z tym, iż w dniu 30.05. 

zwołana została na wniosek Marszałka 

Województwa Wielkopolskiego Rada ds. 

projektu cyfryzacji szpitala, której jest 

członkiem. Uczestnicząc w pracach w/w 

rady nie mógłby uczestniczyć w sesji 

Rady Powiatu, stąd też prośba do 

Przewodniczącego o przesunięcie terminu 

sesji.  
Protokół nr VIII/2019 z 24.04.2019r. 

13 BRZ.0003.13.2019  Radomir 1) Poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 27.06.2019r. Protokół nr XI/2019 z 27.06.2019r. 
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Piorun  Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa członek 

Komisji Marek Tomicki poruszył kwestię stosowania 

na sesjach Rady Powiatu Kolskiego oraz 

posiedzeniach komisji szklanych butelek na wodę 

zamiast plastikowych. Opakowania plastikowe 

wykonane są ze szkodliwych związków chemicznych 

natomiast szklana butelka jest wolna od toksycznych 

substancji oraz nadaje się do recyklingu. Jako 

przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa zwrócił się z prośbą o 

rozważenie możliwości zastąpienia plastikowych 

butelek na wodę na szklane, 

2) Zgłasza, że należy odmalować pasy przejścia dla 

pieszych na  ul. Jana Pawła II i Powstańców 

Wielkopolskich  oraz skrzyżowaniu ulic Włocławskiej 

i Blizna.  

Ryszard 

Kasiorek  

Podziękował dyrektorowi Powiatowemu Zarządowi 

Dróg w Kole za naprawę odcinka drogi w 

miejscowości Lipie Góry, jednocześnie zgłasza pilną 

potrzebę naprawy odcinka drogi Dębno 

Pobroboszczowskie oraz Janowice. Dopytał czy 

wiadomo kiedy zostanie uruchomiony Program 

usuwania azbestu? 

27.06.2019r. Odpowiedź została udzielona ustnie 

na sesji przez Dyrektora Grzegorza 

Kujawę - w roku 2019 nie będzie 

możliwy remont drogi w Janowicach, 

ze względu na brak środków 

finansowych, zadanie to zostanie 

zrealizowane w roku następnym. 
Protokół nr XI/2019 z 27.06.2019r. 

Dorota Gałdyn W imieniu mieszkańców gminy Koło oraz osób 

zmierzających do Izbicy zgłasza, że przejazd kolejowy 

jest za długo zamknięty. Kierowcy muszą długo 

czekać na przejazd pociągu, czasami niecierpliwią się 

i zawracają na drodze, co stwarza niebezpieczeństwo 

na tym odcinku drogi.  

27.06.2019r. Protokół nr XI/2019 z 27.06.2019r. 

Marek Świątek  W powiecie tureckim w gminie Brudzew rolnicy 

mogą składać wnioski o pomoc w związku z suszą, 

czy w powiecie kolskim rolnicy również będą mogli 

27.06.2019r. Starosta Robert Kropidłowski 

odpowiedział na sesji, że udzieli 

odpowiedzi na zapytanie radnego po 

rozeznaniu się w temacie. 
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liczyć na pomoc w takiej sytuacji?  

Radny Marek Banaszewski- 

nawiązując do zapytania 

przewodniczącego rady powiedział, że 

Gmina Dąbie zorganizowała spotkanie 

z sołtysami i podjęto decyzje o  tym, 

aby zwrócić się do Wojewody z 

wnioskiem o powołanie komisji, która 

będzie szacowała straty spowodowane 

suszą. Członkowie Komisji będą 

szacowali straty od poniedziałku do 

piątku w godz. 8.00-15.00. Wyniki 

pracy Komisji zostaną  przekazane do 

służb wojewody.  
 

 

Protokół nr XI/2019 z 27.06.2019r. 

14 BRZ.0003.14.2019 Ewa Ochędalska, 

Marek Marciniak, 

Tomasz Barański  

Prośba o zabezpieczenie środków finansowych na 

wykonanie dokumentacji budowlanej wraz z uzyskaniem 

niezbędnych uzgodnień i decyzji administracyjnych na 

przebudowę drogi powiatowej nr 3431P na odcinku drogi 

Dzióbin- Rysiny Kolonia-  Bierzwienna (droga 

wojewódzka nr 263). 

31.07.2019r. Protokół nr XIII/2019 z 31.07.2019r. 

15 BRZ.0003.15.2019  Alicja Wapińska  1. Zwróciła się z prośbą o uwzględnienie w projekcie 

budżetu Powiatu Kolskiego na 2020r. następujących 

inwestycji: budowa ulicy Konopnickiej w Kole, 

przebudowa ulicy Broniewskiego w Kole, budowa ulicy 

PCK w Kole, wybudowanie małego ronda  na ulicy Piaski- 

Kolejowa- Blizna. Treść interpelacji stanowi załącznik nr  

7  protokołu z sesji. 
2. Radna  poprosiła o umieszczenie na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Kole kalendarium wydarzeń 

uroczystości Powiatu Kolskiego na bieżący rok. 
3. Zgłasza potrzebę uporządkowania trawników, które są na 

ul. Toruńskiej na odcinku od Szkoły Podstawowej nr 3 do 

Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej. Jednocześnie 

dziękuje Dyrektorowi PZD w Kole za wyznaczenie miejsca 

29.08.2019r.  Protokół nr XIV/2019 z 29.08.2019r. 
 

Starosta Robert Kropidłowski  
odpowiedział na następujące pytania: 
1. Nie było odpowiedzi 
2. Kalendarium wydarzeń zostanie 

zamieszczony na stronie Starostwa 

Powiatowego w Kole. 
Pismo OP.0003.15. 2019 z 16.09.2019r.  
3. Dyrektor PZD zleca sprzątanie ulic i 

dróg w mieście Koło Miejskiemu 

Zakładowi Usług Komunalnych. 

Dyrektor zwróci uwagę kierownictwu 

MZUK-u, aby dany odcinek drogi był 

sumienniej posprzątany. 
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postojowego dla osoby niepełnosprawnej na ul. Tuwima w 

Kole.  

 Tomasz Barański  Zakończona została przebudowa odcinka drogi powiatowej 

wraz z chodnikiem w Kłodawie w kierunku miejscowości 

Głogowa. Oszczędności z wykonania w/w inwestycji 

można by przesunąć na remont chodnika na ul. 

Warszawskiej, wtedy udałoby się wykonać dłuższy odcinek 

chodnika. Poza tym składa wniosek o zwiększenie środków 

na utrzymanie czystości na chodnikach.  

29.08.2019r. Protokół nr XIV/2019 z 

29.08.2019r. 
 

Starosta Robert Kropidłowski 

wyjaśnił, że środki które są 

zaoszczędzone z zakończonej 

inwestycji realizowanej na terenie 

danej gminy pozostaną wydatkowane 

na inne zadania w danej gminie. W 

Kłodawie środki będą przeznaczone 

na remont chodnika na ul. 

Warszawskiej.  

 Marek Tomicki  Poinformował, że Klub PSL na najbliższej sesji złoży 

wniosek o nadanie dla Pana Wieńczysława Oblizajka 

pośmiertne tytułu „Za Zasługi dla Powiatu Kolskiego”. 

Poza tym zgłosił, że Gmina Babiak w lutym 2019r. 

przekazała dla powiatu środki w ramach pomocy 

finansowej na realizację zadań drogowych. Po zakończeniu 

wspólnej inwestycji powstały oszczędności w wysokości 

326 000,00 zł. Wójt Babiaka wcześniej przedłożył 

propozycję partycypacji kosztów remontów dróg 

powiatowych tj.: Góraj – Bogusławice, Dębno Królewskie 

oraz Brdów- Psary. W związku z tym radny zadał pytanie 

jakie są plany realizacji w/w zadań wspólnie z gminą 

Babiak?  

29.08.2019r. Protokół nr XIV/2019 z 

29.08.2019r. 
 
Starosta Robert Kropidłowski  

odpowiedział, że należy zorientować się czy 

wójt gminy Babiak dokonał jakichkolwiek 

uzgodnień w zakresie pozostałych inwestycji 

z PZD w Kole, choć w pierwszej kolejności 

należałoby podjąć rozmowy z Zarządem 

Powiatu. Jak wcześniej wspomniał środki 

zaoszczędzone z inwestycji zostaną 

wykorzystane na realizację kolejnych 

inwestycji drogowych zaproponowanych 

przez wójtów z danej gminy. Zadania te są 

przewidziane do realizacji jeszcze w w tym 

roku. Starosta przy okazji wspomniał, że w 

roku bieżącym wnioski do FDS można było 

składać do 26 sierpnia, Zarząd wytypował  do 

realizacji w 2020r. zadania, do których 

opracowana była pełna dokumentacja tj:  

przebudowa odcinka ul. Łęczyckiej w Dąbiu, 

budowa odcinka drogi powiatowej  

Łuczywno- Drzewce, przebudowa drogi 

powiatowej na odcinku Ruszków Drugi- 

Police Średnie w zakresie wykonania 

chodnika. Na przyszły rok planowane jest 
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opracowanie dokumentacji dla wykonania 

drogi z gminy Przedecz i Chodów. 

Przypomina, że wnioskodawca może złożyć 

w ramach jednego naboru dofinansowanie 

tylko na dwa zadania.  

Ryszard Kasiorek Informuje, że dokumentacja techniczna na wykonanie 

drogi w Brdowie zostanie wykonana w 2020r., 

inwestycja ta ma szanse na uzyskanie dofinansowania 

z FDS.  

29.08.2019r. Protokół nr XIV/2019 z 

29.08.2019r. 

 Radomir Piorun Proponuje, aby tytuł Zasłużony dla Powiatu Kolskiego 

został przyznany także dla kolskiego regionalisty Pana 

Kazimierza Kasperkiewicza, który będzie obchodził swój 

benefis 90- lat w MDK w Kole.  

29.08.2019r. Protokół nr XIV/2019 z 29.08.2019r. 
 

Uchwała Nr XVIII/128/2019 Rady 

Powiatu Kolskiego z dnia 

30.10.2019r. W sprawie nadania 

tytułu honorowego „Za Zasługi dla 

Powiatu Kolskiego”. 

Marek Marciniak  Zwraca uwagę, że mieszkańcy Kłodawy 

zaniepokojeni są sytuacją Ośrodka Zdrowia w 

Lubońku, Zadał pytanie czy to prawda, że czynsz nie 

jest na bieżąco regulowany?  

29.08.2019r. Protokół nr XIV/2019 z 29.08.2019r. 

 

p.o. dyrektor SP ZOZ Iwona Wiśniewska 

W zakresie funkcjonowania przychodni w 

Lubońku, wystąpiono do NFZ o 

wyrażenie zgody na ograniczenie dni 

funkcjonowania przychodni z 5 do 2 dni 

w tygodniu. Informacja o powyższej 

zmianie została przesłana do wiadomości 

do burmistrza Kłodawy, mieszkańców 

Lubońka oraz przekazana proboszczowi 

z prośbą o wygłoszenie komunikatu na 

mszy. W budynku trzeba pilnie wykonać 

remonty, wymagane jest dostosowanie 

łazienek do potrzeb osób 

niepełnosprawnych. W kwestii zalegania 

z płatnościami za dzierżawę obiektu, 

Pani Wiśniewska odpowiedziała, że 

czynsz płacony jest z kilkumiesięcznym 

opóźnieniem i wynosi 2 000 zł; 

16 BRZ.0003.16.2019 Alicja Wapińska Modernizacja skrzyżowania ulic Aleja Jana Pawła II, 

Powstańców Wielkopolskich i Powstania 

Warszawskiego w Kole 

26.09.2019r.  Protokół nr XVI/2019 z 26.09.2019r. 
Pismo BRZ.0023.665.2019 z 11.10.2019r. 

- Zarząd Powiatu uznał za zasadne 

zamontowanie na skrzyżowaniu ulic Aleja 
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Jana Pawła II, Powstańców 

Wielkopolskich i Powstania 

Warszawskiego w Kole świateł 

drogowych. W związku z powyższym 

Zarząd  wystąpił z taką propozycją do 

burmistrza miasta Koła, w celu 

partycypacji kosztów montażu świateł w 

proporcji 50- 50 w roku 2020.  
 

 

17 BRZ.0003.17.2019 Radomir Piorun  Zaproponował podjęcie działań w celu włączenia się do 

akcji „Zdrowy paragon”. Przedsięwzięcie dotyczy 

paragonów, które klienci otrzymują za zakupy. Z 

przeprowadzonych badań wynika, że paragony te zawierają 

szkodliwe substancje tj. bisfenol.  Jest to substancja niosąca 

szereg różnorodnych zagrożeń od astmy, cukrzycy, poprzez 

wzrost ryzyka zachorowalności na nowotwory. Radny 

zachęca do zastanowieniem się nad sposobem rozwiązania 

tego problemu i włączenia się w w/w akcje.  

30.10.2019r. Protokół Nr XVIII/2019 z 30.10.2019r.  
Odp. Pismo nr OP.0003.5.2019 z 

22.11.2019r. oraz pismo nr 

KPZ.033.7.2019 z 25.11.2019r. 

18 BRZ.0003.18.2019 Jarosław 

Sobański 

Poprawa bezpieczeństwa na ul. Rejtana i ul. Szkolnej 

w Przedczu 

30.10.2019r.  Pismo KRD 7126-2.1.2019 z 

10.12.2019r. 
dla zachowania bezpieczeństwa na ww. 

odcinku drogi zaproponowano następujące 

rozwiązania: 
- z północnej strony obwodnicy umieścić 

radar prędkości celem zredukowania 

prędkości pojazdów poruszających 

się w kierunku Rybna; 
- z obu stron skrzyżowania na ul. Szkolnej 

przed skrzyżowaniem z ul. Rejtana 

zamontować progi wyspowe mających 

za zadanie zwrócenie uwagi kierowców 

na sytuację z ul. Szkolnej jako ulicy 

podporządkowanej. 
 

Zgodnie z Uchwałą Rady Powiatu 

Kolskiego Nr XXII/155/2020 z dnia 

30.01.2020r.  Powiatowy Zarząd Dróg w Kole  
 dokona zmian w obowiązującym projekcie 

stałej organizacji ruchu na przedmiotowym 

odcinku drogi, montażu radaru prędkości oraz 
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progów wyspowych. 
 

19 BRZ.0003.19.2019 Alicja Wapińska  
 

 

 

remont ul. PCK w Kole, naprawa chodnika przy ul. 

Wojciechowskiego w Kole oraz powstałych 

oszczędności w wyniku reorganizacji w Starostwie 

Powiatowym w Kole.  

28.11.2019r.  Protokół Nr XIX/2019 z 28.11.2019r.  
Odpowiedź pismo  
PZD.542-Int.SL 154-1.2019 
wykonano remont nawierzchni 

asfaltowej masą na zimno 

Tomasz Barański  
Ewa Ochędalska 

Jarosław Sobański  
Marek Marciniak 

bezpłatne udostępnienie w sezonie jesienno- 

zimowym sali gimnastycznej w Zespole  Szkół w 

Kłodawie na rzecz Klubu Sportowego Górnik 

Kłodawa.   

28.11.2019r. Protokół Nr XIX/2019 z 28.11.2019r.  
Pismo OP.0003.6.2019 z 18.12.2019r.  
Pozytywnie rozpatrzona interpelacja  

Tomasz Barański  
Ewa Ochędalska 
Marek Marciniak 

namalowanie pasów poziomych  na ul. Wyszyńskiego 

w Kłodawie.  

28.11.2019r.  Protokół Nr XIX/2019 z 28.11.2019r.  

20 BRZ.0003.20.2020 Alicja Wapińska  podjęcie działań w celu przebudowy ul. PCK w Kole, 

ul. Broniewskiego oraz usytuowanie zatoki postojowej 

przed budynkiem Szkoły Podstawowej w Kole nr 3. 

30.01.2020r. Protokół Nr XXII/2020 z 30.01.2020r.  

Marek Tomicki  1. podjęcie działań w zakresie przebudowy – remontu 

drogi powiatowej nr 3199P Mąkoszyn – Przybyłów od 

m. Bogusławice do m. Janowice 

2. budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 3406P 

ul. Braterstwa Broni w kierunku Psar.  

 

30.01.2020r. Protokół Nr XXII/2020 z 30.01.2020r.  
Odp. BRZ.0023.166.2020 z 25.02.2020r.  
Zadania zgłoszone przez radnego zostaną 

wykonane pod warunkiem udzielenia 

pomocy finansowej ze strony gminy 

Babiak w partycypacji 40% gmina i 60% 

powiat.  

21 BRZ.0003.21.2020 Alicja Wapińska  Radna złożyła interpelacje w sprawie pilnej naprawy 

ubytków w nawierzchni asfaltowej na ul. Słowackiego 

w Kole. Radna nawiązała także do I Powiatowej Gali 

Mistrzów proponując, żeby w przyszłym roku dodać 

kategorię „Zasłużony dla Powiatu ”, wyróżnienie w tej 

kategorii powinien otrzymać Poseł Leszek Galemba. 

   

27.02.2020r.  Protokół Nr XXIII/2020 z 27.02.2020r.  
 
Odpowiedź 
PZD/542-Int/SL/24/2020 z dnia 

25.03.2020r. 
Dokonano naprawy ubytków w 

nawierzchni asfaltowej na ul. 

Słowackiego w Kole . 
Udrożnienie kolektora kanalizacji 

deszczowej na ul. Słowackiego w Kole 

zostało zlecone Zakładowi Wodociągów i 
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Kanalizacji  Sp. z o.o. w Kole  

Ewa Ochędalska w mediach ogólnopolskich pojawiają się informacje 

dot. coraz większej ilości osób zakażonych 

koronawirusem. Czy w powiecie kolskim prowadzone 

są jakiekolwiek działania profilaktyczne w tym 

zakresie? 

 Starosta Robert Kropidłowski 

wyjaśnił, że  na szczeblu krajowym i 

powiatu podejmowane są w tym temacie 

działania. Wojewoda Wielkopolski w 

dniu dzisiejszym zorganizował spotkanie 

w celu przekazania dyrektorom szpitali 
instrukcji postępowania przy podejrzeniu 

zakażenia koronawirusem na terenie 

województwa wielkopolskiego. Zgodnie 

z procedurami, szpitale w których nie 

funkcjonują oddziały zakaźne, mają 

obowiązek przetransportować pacjenta 

do najbliższej placówki posiadającej tego 

typu oddział. Dyrektor Iwona 

Wiśniewska wyznaczyła osobę, która 

będzie zajmowała się zarażonym 

pacjentem do czasu przyjazdu transportu 

medycznego. Personel wraz z pacjentami 

także zostali pouczeni o zasadach 

postępowania w tym szczególnym 

przypadku. Powiatowy Inspektor 

Sanitarny prowadzi rejestr osób, które 

zgłosiły się z dolegliwościami i są 

obecnie pod obserwacją. Obecnie nie 

zostały potwierdzone żadne przypadki 

obecności koronawirusa na terenie 

powiatu kolskiego.  
Protokół Nr XXIII/2020 z 27.02.2020r.  

Marek Tomicki  Radny złożył  interpelacje w sprawie podjęcia działań 

w zakresie poprawy bezpieczeństwa przy przejściu dla 

pieszych poprzez dodatkowe doświetlenie, tak by 

pieszy był lepiej widoczny. Dodatkowo radny 

poruszył temat czasu włączania świateł ulicznych, są 

one włączane o godz. 17.47.  Sugeruje podjąć 

rozmowy z wójtami i burmistrzami, aby dokonać 

zmian i wcześniej włączać światła.  

 Protokół Nr XXIII/2020 z 27.02.2020r.  
 
Odpowiedź  
pismo BRZ.0023.217.2020 z dnia 

19.03.2020r.  
Informacja, że do WUW w Poznaniu 

został złożony wniosek o dofinansowanie 

doświetlenia 4 przejść dla pieszych w 

ramach „Programu ograniczenia 

przestępczości i aspołecznych zachowań 
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razem bezpieczniej im. Władysława 

Stasiaka na lata 2018-2020”. Zakres 

przedmiotowy wniosku obejmuje 

doświetlenie wraz z lampami 

ostrzegawczymi pulsacyjnymi 4 

istniejących przejść dla pieszych.  
 

Tomasz Barański znany jest termin rozpoczęcia zadania rozbudowy 

drogi wojewódzkiej w m. Drzewce w kierunku 

Kłodawy? Jednocześnie radny przypomniał, że w 

ubiegłym roku interpelował w sprawie wykonania 

przez GDDiA lewoskrętów z drogi krajowej 92 do m. 

Bierzwienna i Krzykosy, czy podjęte zostały działania  

w tym temacie? 

 Starosta Robert Kropidłowski 

odpowiedział, że trudno podać konkretny 

termin realizacji zadania rozbudowy 

drogi wojewódzkiej nr 263 na odcinku: 

część 2 od skrzyżowania z DP 3403P w 

m. Drzewce do skrzyżowania z DW 473 

w systemie zaprojektuj i wybuduj”.  
Radny Waldemar Banasiak nawiązał 

do pytania radnego Tomasza 

Barańskiego w sprawie lewoskrętów w 

gminie Kłodawa i gm. Grzegorzew. 

Starosta w tym temacie wystosował 

pisma do dyrektora GDDiA w Poznaniu. 

Uważa, że należy ponownie wysłać 

pismo i przypomnieć o wyznaczeniu 

lewoskrętów w wyznaczonych 

obszarach.   
Protokół Nr XXIII/2020 z 27.02.2020r.  

Radomir Piorun złożył interpelacje w sprawie uwzględnienia w 

zasadach korzystania z płatnego parkingu przy SP 

ZOZ w Kole bezpłatnych pierwszych 15 minut oraz 

naprawę chodnika na ul. Sienkiewicza w Kole obok 

budynku Poczty Polskiej.  

 Protokół Nr XXIII/2020 z 27.02.2020r.  
 
Odpowiedź  
SPZOZ.ADTE-SZ.250.1.2020.IK z 

16.03.2020r. - uwzględniono interpelacje 

radnego w sprawie ustalenia pierwszych 

bezpłatnych 15 minut na parkingu 

szpitala.  
 
PZD/542-Int/SL/22/2020 z dnia 

25.03.2020r. 
Dokonano naprawy uszkodzonego 

chodnika 
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Marek Świątek  zadał pytanie czy GDDiA planuje dokończenie ciągu 

pieszo- rowerowego wzdłuż drogi krajowej nr 92. 

Inwestycja miała zostać wykonana do 2020r., jednak 

obecnie nic się nie dzieje w tym kierunku.  

 

 Protokół Nr XXIII/2020 z 27.02.2020r.  

22 BRZ.0003.22.2020 Marek Świątek  Wykonanie oczyszczenia rowów przydrożnych w 

ciągu drogi 3400P na odcinku Ruszków pierwszy – 

Dobrów- Janów gr. powiatu  

09.03.2020r.  Odpowiedź 
pismo PZD/542-Int/SL/25/2020 z 

19.03.2020r. 
Oczyszczono rowy  

23 BRZ.0003.23.2020 Alicja Wapińska W związku z panującą pandemią czy Powiat Kolski 

planuje uruchomić programy wsparcia dla prywatnych 

podmiotów gospodarczych  

27.03.2020r. Odpowiedź  
pismo nr FN3251.5.2020 z dnia 

27.04.2020r.  
Przedłożenie informacji z Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kole o złożonych 

wnioskach i udzielonych pożyczkach na 

pokrycie kosztów prowadzenia 

działalności gospodarczej 

mikroprzedsiebiorców.  
Protokół Nr XXIV/2020 z 27.03.2020r.  

24 BRZ.0003.24.2020 Alicja Wapińska  Opracowanie dokumentacji oświetleniowej na ul. 

PCK w Kole 

27.03.2020r.  Odpowiedź  
pismo nr BRZ.0023.288.2020 z dnia 

05.05.2020r. 
Gmina Miejska w Kole uchwałą nr 

XXII/214/2020 z dnia 25.03.2020r. 

Udzieliła pomocy finansowej dla 

Powiatu Kolskiego na realizacje zadania 

„Przebudowa ulicy PCK w Kole” w 

wysokości 5 000,00 z. Rada Powiatu 

Kolskiego na sesji w dniu 30.04.2020r. 

Uchwaliła wkład własny. PZD w Kole 

będzie realizował zadanie.  
Protokół Nr XXIV/2020 z 27.03.2020r.  

25 BRZ.0003.25.2020 Alicja Wapińska  Wykonanie chodnika na ul. Kolejowej, na odcinku od 

skrzyżowania z ulicą Opałki do skrzyżowania z ul. 

Blizna  

30.04.2020r. Protokół Nr XXV/2020 z 30.04.2020r.  
 

26 BRZ.0003.26.2020 Alicja Wapińska  Remont ul. Konopnickiej w Kole 28.05.2020r. Protokół Nr XXVI/2020 z 28.05.2020r.  
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Odp. Pismo OR.033.42.2020 
z dnia 16.06.2020r.  
PZD w Kole siłami własnymi dokonał 

doraźnych remontów nawierzchni z płyt 

drogowych na ul. Konopnickiej w Kole  

Marek Tomicki  utworzenie dodatkowego przejścia dla pieszych przez 

ul. Dworcową w Babiaku, na wysokości parku, 

wzdłuż drogi wojewódzkiej: Plac Wolności i ul. 

Warszawska. 

28.05.2020r. Protokół Nr XXVI/2020 z 28.05.2020r.  
Odpowiedź pismo: 

1.  KRD 7121.45.2020 z dnia 

03.06.2020r. 

2. PZD/221/DT/191/2020 z dnia 

09.06.2020r.  

3. RDW.KŁ.4202-25/20 z dnia 

30.06.2020r.  
informacja, iż przedmiotowe przejście 

dla pieszych zostało uwzględnione w 

projekcie stałej organizacji ruchu przez 

Wielkopolski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Poznaniu 

27 BRZ.0003.27.2020 Jarosław 

Sobański  

Przedstawienie z poszczególnych jednostek 

oświatowych, bursy szkolnej, internatu oszczędności, 

które powstały w wyniku pracy zdalnej  

25.06.2020r. Protokół Nr XXVII/2020 z 25.06.2020r.  
Odpowiedź pismo nr OP.0003.1.2020 z 

dnia 24.07.2020r. 

Przedstawienie oszczędności powstałe w 

związku z odbywaną w szkołach  nauką 

zdalną. Dot. następujących szkół:  

- Liceum Ogólnokształcące w Kole 

- Zespół Szkół Ogólnokształcących i 

Technicznych w Kole 

- Zespołu Opiekuńczo- Edukacyjno- 

Wychowawczego w Kole 

- Zespołu Szkół Technicznych w Kole 

- Zespołu Szkół Ekonomiczno- 

Administracyjnych w Kole 

- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Kościelcu  

 

 

Ewa 

Ochędalska 

Utwardzenie i wyrównanie poboczy na odcinku drogi 

powiatowej w miejscowości Bierzwienna Długa  

25.06.2020r. Protokół Nr XXVII/2020 z 25.06.2020r.  
Odpowiedź pismo nr PZD.542-

Int.SL.69-1.2020 z dnia 16.07.2020r. – 
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Marek 

Marciniak 

Tomasz 

Barański 

informacja o wykonaniu ścinki pobocza 

na długości 1400 mb obejmującą odcinek 

przy cmentarzu oraz w zaniżonych 

miejscach uzupełniono pobocze 

tłuczniem. 

Pismo PZD/542/Int/69/1/SL/2020 z 

dnia 04.08.2020r. informacja o 

uzupełnieniu pobocza frezami.  

28 BRZ.0003.28.2020 Alicja Wapińska  Usunięcie zastoiska wody na chodniku w pasie ulicy 

Stary Rynek oraz wykoszenie chwastów na ul. Opałki 

i Składowej w Kole  

21.08.2020r.  Odpowiedź pismo nr PZD.542-

Int.SL.75-1.2020 z dnia 21.08.2020r. 

informacja o usunięciu zaniżenia w 

chodniku oraz wykoszeniu pasa 

drogowego na ul. Opałki i Składowej w 

Kole.  

29 BRZ.0003.29.2020 Alicja Wapińska  interpelacje w sprawie: zmiany sygnalizacji świetlnej 

na przejściu dla pieszych przy skrzyżowaniu ulic 

Sienkiewicza  i 3 Maja,  przebudowy ulic 

Broniewskiego i PCK w Kole, zabezpieczenia 

środków w kwocie 10 000 zł dla LOK w Kole z 

przeznaczeniem na rozbudowę strzelnicy w 

Ruszkowie o elementy służące do poprawy 

bezpieczeństwa 

27.08.2020r. Protokół Nr XXIX/2020 z 27.08.2020r.  
 

Odpowiedź: pismo BZ.3026.7.2020 z 

dnia 06.11.2020r. – nie ma możliwości 

przekazania środków na rozbudowę LOK 

w Ruszkowie ze względu na panujący 

stan epidemii i przeznaczenie środków z 

rezerwy celowej na walkę z 

koronawirusem  

Pismo OR.033.54.2020 z dnia 

17.09.2020r. 
Pismo OR.033.54.2020 z dnia 17.09.2020r. - 

wnioski radnej będą wzięte pod uwagę przy 

konstrukcji budżetu powiatu na 2021r. 

Marek Tomicki  

Ryszard 

Kasiorek  

montaż na ul. Zielonej w Babiaku radarowego 

wyświetlacza pomiaru prędkości rzeczywistej 

27.08.2020r. Protokół Nr XXIX/2020 z 27.08.2020r.  
 
Pismo PZD/221/DT/282/2020 z 04.09.2020r. 

- zadanie może zostać zrealizowane jeżeli 

zostaną zabezpieczone w budżecie środki na 

ten cel ( 2 500 zł opracowanie projektu 

oznakowania oraz 12 000 zł montaż. Zadanie 

powinno być w 50 % sfinansowane przez 

gminę Babiak 

Marek 

Banaszewski  

jaki jest stan przedsięwzięcia remontu Oddziału 

Chirurgii w SP ZOZ w Kole? 

27.08.2020r. Protokół Nr XXIX/2020 z 27.08.2020r.  
Dyrektor Iwona Wiśniewska 



Strona 31 z 56 

 

 odnosząc się do zapytania radnego 

Marka Banaszewskiego w sprawie 

remontu Oddziału Chirurgii p. 

Wiśniewska odpowiedziała, że 

roboty budowlane rozpoczęły się 

26.08. br. Opóźnienie w 

rozpoczęciu prac wynikało ze 

złożenia przez jednego z 

oferentów odwołania do KIO, 

które zostało uznane za 

niezasadne.  Umowa na 

wykonanie prac budowlanych 

została podpisana z firmą 

budowlaną Vester z Kutna. 

Podpisano aneks do ww. Umowy, 

ponieważ w pierwotnej wersji był 

zapis, że prace zostaną wykonane 

w ciągu 144 dni od dnia 

podpisania umowy. Ostatecznie 

umowa została zawarta później tj. 

w dniu 26.08., więc  termin 144 

dni upływa 17.01.2021r. 

Lech Spliter  z informacji międzysesyjnej radni dowiedzieli się, że 

jest 86 osób zarażonych  COVID-19, a z informacji 

jakie radny posiada ta liczba wynosi 123. Zakład prac, 

u którego wykryto przypadki koronawirusa zapewniał, 

że wprowadził dodatkowe procedury, które mają 

chronić pracowników przed zakażeniami.  Z czego 

wynikają takie rozbieżności?  

 

27.08.2020r. Protokół Nr XXIX/2020 z 27.08.2020r.  
Dyrektor Iwona Wiśniewska na 

zapytanie radnego w sprawie 

wykonywania testów dla osób, 

które będą przyjmowane na 

oddziały szpitalne odpowiedziała, 

że pacjenci będą  mieli 

wykonywane testy na COVID-19. 

Szpital zakupił testy kasetkowe, 

będą one wykonywane na Izbie 

Przyjęć 
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30 BRZ.0003.30.2020 Alicja Wapińska  Wycinka 2 drzew w pasie drogowym na ul. 

Żeromskiego  w Kole  

09.09.2020r. 

 

PZD/613/DT/P/85/2020 z 09.10.2020r. 

Wystąpienie do Burmistrza miasta Koła o 

pozwolenie na wycinki drzew 

PZD/613/DT/P/11/2021 z 16.02.2021r. 

Usunięto 2 drzewa 

31 BRZ.0003.31.2020 Alicja Wapińska  1) naprawy nawierzchni ulicy Żeromskiej w Kole; 

2) sporządzenia wykazu zmian w strukturze 

organizacyjnej Starostwa Powiatowego w latach 

2019-2020? 

3) wykaz zlikwidowanych i utworzonych stanowisk w 

latach 2019-2020? 

4) stan zatrudnienia w Starostwie Powiatowym w 

latach 2018-2020? 

5) tabelaryczny wykaz wynagrodzeń na 

poszczególnych stanowiskach pracy? 

6) tabelaryczny wykaz wynagrodzeń naczelników od 

najniższego do najwyższego  w latach 2019-2020? 

7) rozważenie przebudowy ul. Toruńskiej w Kole; 

8) przedstawienie koncepcji przebudowy ul. 

Broniewskiego w Kole? 

9) zabezpieczenie środków finansowych na 

przebudowę ul. PCK we Kole? 

10) odnowienie nawierzchni drogi na odcinku od 

cmentarza na Leśnicy do Umienia przez 

Grzegorzew. 

 

24.09.2020r.  Protokół Nr XXX/2020 z 24.09.2020r.  
 

Odpowiedź: 

1. Pismo KPZ.033.10.2020 z dnia 

20.10.2020r. – przedstawienie 

tabelaryczne wykazu 

wynagrodzeń oraz stan 

zatrudnienia w Starostwie 

Powiatowym 

2. PZD.542- INT.SL.118.2020 z 

dnia 29.10.2020r. – informacja 

o wykonaniu remontu 

nawierzchni masą na gorąco na 

ul. Żeromskiego w Kole 

3. OR.033.62.2020 z dnia 

29.11.2020r. – informacja o 

podejmowanych działaniach i 

wnioskach składanych w celu 

pozyskania środków 

zewnętrznych  

Lech Spliter Odczytał wniosek dot. rozpoczęcia remontu Oddziału 

Wewnętrznego I w SP ZOZ w Kole. 

24.09.2020r. Protokół Nr XXX/2020 z 24.09.2020r.  
 

Odpowiedź BR.0023.586.2020 z dnia 

12.10.2020r. 

Planowane jest przeprowadzenie 

remontu Oddziału Wewnętrznego I pod 

warunkiem pozyskania środków z 

rezerwy ogólnej budżetu państwa 

32 BRZ.0003.32.2020 Alicja Wapińska  1. Ponowna interpelacja w sprawie remontu ul. 29.10.2020r. Protokół Nr XXXI/2020 z 29.10.2020r.  
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Żeromskiego w Kole  

2. przebudowa nawierzchni drogi od Dworca PKP do 

ul. Blizna w Kole- Piaski  

3. Przebudowa ul. Toruńskiej w Kole 

 

Radny Tomasz 

Barański  

Interpelował w sprawie rozstrzygnięcia przetargu na 

przebudowę ul. Łąkowej w Kłodawie, okazało się, że 

oferenci zaproponowali wyższe kwoty niż 

przewidywała oferta. W związku z powyższym, co z 

brakującą kwotą na remont ww. ulicy? 

 

29.10.2020r. Protokół Nr XXXI/2020 z 29.10.2020r.  
 Odpowiedzi na sesji udzielił Starosta 

Robert Kropidłowski-  w zakresie 

rozstrzygnięcia przetargu na przebudowę 

ul. Łąkowej w Kłodawie. Poinformował, 

że Zarząd Powiatu wyraził zgodę na 

zwiększenie środków finansowych o 

brakującą kwotę potrzebną do zawarcia 

umowy z oferentem, który zaproponował 

najniższą cenę. 

 

33 BRZ.0003.33.2020 Alicja Wapińska  naprawy nawierzchni ulicy Żeromskiego w Kole 29.11.2020r.  Protokół Nr XXXII/2020 z 29.11.2020r 

 Odpowiedź: 

Pismo PZD/222/DT/20/2021 z 

15.01.2021r. – kopia protokołu z wizji 

lokalnej na ul. Żeromskiego w Kole 

Pismo PZD/221/DT/20/2021 z dnia 

27.01.2021r. – wyliczenie kosztu 

remontu od Placu Narutowicza do 

obwodnicy miasta Koła – koszt ok. 2,1 

mln zł ( wyliczony na podstawie cen 

jednostkowych wynikających z 

przetargów  z 2020r. ) 

Tomasz 

Barański 

Jaka jest przyczyna wzrostu stawek  za odprowadzanie 

wód opadowych lub roztopowych do kanalizacji 

deszczowej w mieście Kole. 

29.11.2020r. Protokół Nr XXXII/2020 z 29.11.2020r. 

 Odpowiedzi na zapytanie radnego 
udzielił radny Łukasz Królasik: stawka ta 

wynika z Uchwały Rady Miejskiej w Kole Nr 

XXI/199/2020zd dnia 26 lutego 2020r. która 

została opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego 

 

 

 

34 BRZ.0003.34.2020 Łukasz Królasik zainteresowany czy Wykonawca realizujący zadanie 22.12.2020r.  Protokół Nr XXXIV/2020 z 22.12.2020r. 
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„Przebudowa drogi powiatowej nr 3402P na odcinku 

ulicy Łęczyckiej w Dąbiu” zgłosił już odbiór 

inwestycji? 

Odpowiedzi udzielił wicestarosta 

Sylwester Chęciński  

Wykonawca zapewniał, że pozostało 

jedynie malowanie pasów. Niedługo 

nastąpi odbiór inwestycji. 

Ryszard 

Kasiorek  

zapytał czy sprzęt do endoskopii został już zakupiony 

na potrzeby SP ZOZ w Kole oraz kiedy zostanie 

zakończony remont Oddziału Chirurgii? 

22.12.2020r. Protokół Nr XXXIV/2020 z 22.12.2020r 

Odpowiedzi udzielił starosta Robert 

Kropidłowski  

przetarg na „zakup sprzętu - wyposażenia 

pracowni endoskopii w SP ZOZ w Kole” 

został rozstrzygnięty i sprzęt został 

zakupiony i do końca roku powinien być 

dostarczony do szpitala. W zakresie 

remontu Oddziału Chirurgii Starosta 

odpowiedział, że inwestycja nie jest 

zagrożona, pracę są wykonywane 

zgodnie z harmonogramem, pomimo 

konieczności wykonania dodatkowych 

prac tj. instalacja wodna, kanalizacja.  Co 

tydzień odbywają się spotkania z 

kierownikami budowy.  

 

35 BRZ. 0003.35.2021 Alicja Wapińska  1. przebudowa ul. Żeromskiego w Kole, 

2.  zachowanie dotychczasowych standardów 

podczas zimowego utrzymania dróg, 

3. zabezpieczenie środków finansowych na 

przygotowanie dokumentacji drogowej z 

elementami odwodnienia na budowę ul. 

Konopnickiej w Kole, 

4.  przebudowa chodnika na ul. Sienkiewicza w 

Kole. 

26.01.2021r. Protokół Nr XXXVI/2020 z 26.01.2021r 

 

Odp. Pismo PZD/221/DT/50/2021 z 

22.02.2021r. 

 

 

Tomasz Barański  pytał czy Wojewódzki Zarząd Dróg nadal ma w planach realizację 

zadania rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 263 na odcinku Kłodawa- 

Dąbie? 

 

26.01.2021r. Protokół Nr XXXVI/2020 z 26.01.2021r 
Starosta Robert Kropidłowski 

odpowiedział, że nie otrzymał żadnej 

informacji w zakresie zaniechania realizacji 

inwestycji.  
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36 BRZ.0003.36.2021 Alicja Wapińska  Naprawa chodnika na ul. Klonowej w Kole w 

kierunku miejscowości Borki.  

15.02.2021r. Odp. Pismo PZD/221/DT/67/2021 z dnia 

12.03.2021r.  

Poprawa bezpieczeństwa uczestników 

ruchu drogowego wymaga budowy 

nowego chodnika oraz zmiany lokalizacji 

włączenia miejskiej drogi wewnętrznej 

oraz poszerzenia jezdni z racji ruchu 

pojazdów ciężarowych dojeżdżających 

do sfery inwestycyjnej.  

37 BRZ.0003.37.2021 Lech Spliter  pytał o przebieg szczepień przeciwko COVID-19 w  

powiecie 

25.03.2021r. Protokół nr XXXVIII/2021 z  

25.03.2021r.  

Starosta poinformował, że na terenie  

powiatu kolskiego działa 14 punktów  

szczepień. Starosta mógł się odnieść  

jedynie do 2 punktów działających na  

terenie SPZOZ w Kole. Z informacji  

przekazywanych przez Dyrektor SPZOZ  

w Kole wynika, że wykonywanych jest  

ok. 100 szczepień dziennie, notuje się  

opóźnienia w dostawach szczepionek.  

Część z zapisanych osób w ostatniej  

chwili rezygnuje ze szczepienia. Starosta  

zaapelował do mieszkańców o  

korzystanie z infolinii Narodowego  

Programu Szczepień w celu umówienia  

się na szczepienie 

38 BRZ.0003.38.2021 Alicja Wapińska  Radna złożyła interpelacje w sprawie:  

- naprawy nawierzchni drogi na ul. Toruńskiej i ul.  

Żeromskiego w Kole,  

- złego stanu mostu na ul. Sienkiewicza w Kole,  

- poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych z  

sygnalizacją świetlną na ul. Sienkiewicza- Toruńska – 3  

Maja,  

-opracowania dokumentacji technicznej na  

przebudowę ul. Konopnickiej w Kole.  

- podjęcia przez Starostę interwencji u wójta gminy  

Koło w sprawie przyjęcia nieodpłatnie nieruchomości,  

która jest drogą dojazdową do posesji w miejscowości  

29.04.2021r. Protokół nr XXXIX/2021 z 29.04.2021r.  

Odp. pismo NŚ.6821.4.2021 z dnia  

19.05.2021r.  

przekazanie Gminie Koło nieruchomości  

położonej w Borkach nie należy do  

kompetencji Starosty tylko wójta Gminy  

Koło,  

PZD/221/DT/138/2021 z 24.05.2021r.  

- obecnie dokonuje się analizy wyboru  

zadań inwestycyjnych do realizacji w  

2021r.  

Pismo PZD/221/DT/183/2021 z dnia  

24.06.2021r.  
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Borki w gminie wiejskiej Koło. 1. Most na ul. Sienkiewicza w  

Kole wymaga remontu polegającego na  

wymianie nawierzchni ścieralnej,  

remontu dylatacji w obrębie przegubów  

Gerbera, naprawę dźwigarów o  

porzecznic oraz odnowa nawierzchni  

chodników. Inwestycja jest do realizacji  

w najbliższych latach  

2. Odp. dot. przebudowy ul.  

Żeromskiego w Kole została  

udzielona pismem nr  

PZD/221/DT/20/2021 z  

27.01.2021r.  

3. Zostały złożone 2 wnioski w  

ramach RFRD o dofinansowanie  

zadań „Poprawa bezpieczeństwa  

na 4 przejściach dla pieszych z  

sygnalizacją świetlną w ramach  

jednego skrzyżowania ulic  

Sienkiewicza – Toruńska- 3-go  

Maja” oraz „Poprawa  

bezpieczeństwa na przejściu dla  

pieszych dla pieszych na ulicy  

Nowowarszawskiej w Kole” 

 BRZ.0003.38.2021 Lech Spliter  zasugerował, aby przy planowaniu zakupu sprzętu dla  

szpitala, wziąć pod uwagę pozyskanie wysokiej klasy  

sprzęt laparoskopowy w systemie 4K Ultra HD, gdzie  

jest wysoka jakość obrazu, na którym dokładnie widać  

przebieg zabiegu. 

29.04.2021r.  Protokół nr XXXIX/2021 z 29.04.2021r.  

Odpowiedzi udzielił Starosta Robert  

Kropidłowski  

zakupując sprzęt do szpitala należy brać  

pod uwagę sprzęt o najlepszej jakości,  

który będzie służył wiele lat i dlatego  

popiera propozycję radnego w zakresie  

zakupu sprzętu, który będzie spełniał  

wszystkie oczekiwania personelu  

medycznego 

39 BRZ.0003.39.2021 Alicja Wapińska złożyła interpelacje w sprawie remontu ul.  

Żeromskiego i ul. Toruńskiej w Kole.  

 

  
 

27.05.2021r. Protokół nr XL/2021 z 27.05.2021r.  

 

Odp. dot. przebudowy ul. Żeromskiego 

w  

Kole została udzielona pismem nr  
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PZD/221/DT/20/2021 z 27.01.2021r.  

 

Radomir Piorun w imieniu mieszkańców ul. Garncarskiej i ul.  

Zawadzkiego podziękował za montaż progów 

zwalniających na ulicy Zawadzkiego, który na pewno 

przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa  

mieszkańców na tym odcinku drogi.  

 

27.05.2021r. Protokół nr XL/2021 z 27.05.2021r. 

Ryszard 

Kasiorek  

Marek Tomicki 

powrócił do tematu montażu na ul. Zielonej w  

Babiaku radarowego wyświetlacza pomiaru prędkości  

rzeczywistej. 

27.05.2021r. Protokół nr XL/2021 z 27.05.2021r.  

Pismo PZD/221/DT/183/2021 z dnia  

24.06.2021r.  

 

Starosta Robert Kropidłowski wyjaśnił,  

że powiat kolski proponował wykonanie  

ww. zadania wójtowi gminy Babiak.  

Jednak wójt zdecydował, że nie przystąpi  

do partycypacji kosztów montażu  

radarowego wyświetlacza pomiaru  

prędkości ze względu na brak środków w  

budżecie gminy na powyższy cel. 

40 BRZ. 0003.40.2021 Łukasz Królasik  Podjęcie prac mających na celu „Ustalenie przebiegu  

drogi powiatowej nr 3416P Chełmno- Parcele –  

Lisice na odcinku gruntowym Zalesie Rośle”  

 

31.05.2021r. Pismo BRZ.0023.264.2021 z dnia  

25.06.2021r.  
Zarząd Powiatu zlecił PZD w Kole  

ustalenie przebiegu granic pasa  

drogowego i zakupienia map do celów  

projektowych. 

41 BRZ.0003.41.2021 Dorota Gałdyn  

Mariusz 

Kozajda  

Marek Świątek  
 

- poprawa bezpieczeństwa na ul. Kolskiej w  

Ruszkowie Pierwszym  

- wykoszenia rowów na drogach krajowych i  

wojewódzkich 

25.06.2021r. Pismo nr OR.033.40.2021 z 23.07.2021r. 

do GDDKiA Oddział w Poznaniu Rejon 

Dróg Krajowych w Koninie – prośba o 

przystąpienie do prac utrzymaniowych 

mających na celu wykoszenie traw 

Pismo nr OR.033.41.2021 z 23.07.2021r. 

do Wielkopolski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Poznaniu Rejon Dróg 

Wojewódzkich w Kole -– prośba o 

przystąpienie do prac utrzymaniowych 

mających na celu wykoszenie traw 
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Pismo nr PZD/542- Int./SL/85-2/2021 z 

24.08.2021r. – informacja o wykonaniu 

remontu nawierzchni na zimno  na 

odcinku od ronda na ul. Żytniej w 

kierunku Janowa 

Pismo PZD/5421/DT/E/9/149/2021 z 

26.08.2021r. – dot. poprawy 

bezpieczeństwa na ul. Kolskiej w 

Ruszkowie Pierwszym: - propozycja 

umiejscowienia dodatkowego znaku D-

42; rozważyć komisyjnie lokalizację 

przejścia dla pieszych w bliskości 

marketu Dino; rozważenie 

zlokalizowania radaru prędkości 

42 BRZ.0003.42.2021 Jarosław Sobański  analiza bezpieczeństwa w ruchu drogowym na 

skrzyżowaniu drogi powiatowej 3401P z drogami 

gminnymi w miejscowości Rybno  

29.07.2021r. Pismo nr KRD.7121.16.2021 z dnia 

19.07.2021r. 

Komisja do spraw zmian organizacji 

ruchu na drogach powiatowych i 

gminnych na terenie Powiatu Kolskiego 

zaproponowała zmianę organizacji ruchu 

na przedmiotowym skrzyżowaniu 

poprzez uzupełninie oznakowania 

poziomego poprzez umieszczenie znaku 

P13 linia warunkowego zatrzymania 

złożona z trójkątów) oraz uzupełnienie 

oznakowania pionowego na drogach 

gminnych poprzez umieszczenie znaku 

A7 ustąp pierwszeństwa)  wraz z 

tabliczką T1 (150m) oraz postawienie 

znaku B33 ( ograniczenie prędkości do 

60 km/h) 

43 BRZ.0003.43.2021 Lech Spliter zapytał o przebudowę ul. Konopnickiej w Kole, zwrócił 
uwagę, że został wykonany tylko niewielki odcinek 
drogi. 

30.09.2021r. Protokół nr XLIV/2021 z 30.09.2021r 
Starosta udzielił odpowiedzi informując, że 
zostało wykonane tylko połączenie ul. 
Konopnickiej                z ul. Staffa w Kole w 
związku z przebudową tej drugiej ulicy. 
Powiat będzie chciał przystąpić do 
kompleksowej przebudowy ul. Konopnickiej, 
jednak w pierwszej kolejności wystosowano 
pismo do Burmistrza Koła z zapytaniem czy 
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planuje przebudowę kanalizacji w ww. ulicy. 

 

44 BRZ.0003.44.2021 Alicja Wapińska odniosła się do prowadzonej inwestycji na ul. PCK w 
Kole. Z relacji mieszkańców dowiedziała się, że 
Wykonawca wywozi ziemię na plac znajdujący się przy 
Liceum Ogólnokształcącym w Kole. Poza tym ciężki 
sprzęt niszczy nawierzchnię na ul. Blizna w Kole.  
W związku z powyższym zadała pytanie, kto naprawi 
uszkodzenia na ul. Blizna w Kole? 

28.10.2021r. Protokół nr XLV/2021 z 28.10.2021r 
Starosta Robert Kropidłowski odpowiedział, 
że wyda dyspozycję Powiatowemu Zarządowi 
Dróg w Kole, aby dokonali wizji lokalnej i 
oszacowali zniszczenia nawierzchni ulicy 
Bliznej w Kole. 
 

Marek Tomicki  poruszył temat stanu Izby Przyjęć w SP ZOZ w Kole. 

Należy pilnie przeprowadzić remont tej części 

szpitala. Dodatkowo wspomniał, że maszt flagowy, 

który jest na terenie szpitala także wymaga naprawy.   

 

28.10.2021r. Protokół nr XLV/2021 z 28.10.2021r 
Starosta Robert Kropidłowski odpowiedział, 
że Dyrektor Iwona Wiśniewska na ostatnim 
posiedzeniu Zarządu poinformowała, że w 
wyniku rozstrzygnięcia drugiego 
postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego na zadanie „Przebudowa 
podjazdu dla Zespołów Ratownictwa 
Medycznego oraz przedsionka Izby Przyjęć 
łącznie z wykonaniem odwodnień liniowych” 
wpłynęła jedna oferta na kwotę 
przewyższającą zabezpieczone na to zadanie 
środki. Brakująca kwota wynosi 83.792,71 zł 
brutto. W projekcie uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie powiatu 
Zarząd proponuje zabezpieczyć brakujące 
środki, aby pani Dyrektor mogła podpisać 
umowę z Wykonawcą.  
 

45 BRZ.0003.45.2021 Marek Tomicki  1. zamontowanie barier ochronnych na łuku drogowym na 
drodze powiatowej nr 3427P w miejscowości Dębno 
Poproboszczowskie- Krukowo oraz usunięcie w tym 
miejscu drzew z pasa drogowego (pismo w tej sprawie 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu); 

2. przytoczył wypowiedź radnego gminy Babiak p. 
Simińskiego z ostatniej sesji rady gminy w Babiaku, 
który wyraził swoje niezadowolenie w zakresie opieki 
medycznej w kolskim szpitalu, w szczególności absencji 

25.11.2021r. Protokół nr XLVI/2021 z 25.11.2021r 
Odpowiedzi na zapytania radnego są 
następujące: 
Ad. 1 Starosta Robert Kropidłowski 

odpowiedział, że przekaże pismo 
Powiatowemu Zarządowi Dróg w Kole 
do rozpatrzenia.  

Ad 2. Dyrektor SP ZOZ w Kole Iwona 
Wiśniewska wyjaśniła, że w kolskim 
szpitalu nie funkcjonuje od lat Szpitalny 
Oddział Ratunkowy, czyli SOR. W SP 
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lekarza w godzinach popołudniowych i wieczornych w 
Szpitalnym Oddziale Ratunkowym. Pacjenci często są 
odsyłani do szpitali w Turku lub Koninie. Zdaniem p. 
Simińskiego gmina Babiak nie przyznając pomocy 
finansowej SP ZOZ w Kole na zakup karetki postąpiła 
prawidłowo; 

3. remont Izby Przyjęć; 
4. modernizacji masztu na terenie szpitala.  

 

ZOZ w Kole funkcjonuje tylko 
Podstawowa Opieka Zdrowotna oraz 
Nocna i Świąteczna Opieka Zdrowotna 
oraz Izba Przyjęć. Na izbie przyjęć 
świadczenia opieki zdrowotnej 
udzielone są w trybie nagłym 
pacjentowi znajdującemu się w stanie 
nagłego zagrożenia zdrowotnego oraz 
pacjenci zakwalifikowani do leczenia 
szpitalnego. Nocna i Świąteczna Opieka 
Zdrowotna funkcjonuje od godziny 
osiemnastej w dni powszednie i 
całodobowo w soboty, niedziele i inne 
święta. Jednak w pierwszej kolejności 
każdy pacjent powinien uzyskać pomoc 
medyczną u lekarza rodzinnego, czyli w 
ośrodku zdrowia. Wicestarosta 
Sylwester Chęciński dodał, że w 
kolskim szpitalu nie funkcjonuje SOR, 
ponieważ nie są spełnione wszystkie 
wymagania proceduralne. Przede 
wszystkim, aby utworzyć w szpitalu 
SOR musiałby funkcjonować OIOM, 
dodatkowo musi funkcjonować oddział 
wewnętrzny, oddział anestezjologii, 
intensywnej terapii i pracownia 
diagnostyki obrazowej.  
Wypowiedź radnego gminy Babiak p. 
Simińskiego odnośnie braku 
dofinansowania z gminy Babiak do 
zakupu karetki, dyrektor Iwona 
Wiśniewska skomentowała, że szpital 
kolski jest dla wszystkich mieszkańców 
powiatu. Jednak, aby szpital 
funkcjonował prawidłowo ważne jest 
inwestowanie w kolską lecznicę, aby 
zachować odpowiednie standardy w 
opiece społeczeństwa powiatu.  

Ad 3. Starosta Robert Kropidłowski 
zapewnił, że obecnie trwa remont Izby 
Przyjęć i do końca roku planowany jest 
odbiór zadania.  
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Ad 4. Dyrektor Iwona Wiśniewska 
odpowiedziała, że na terenie szpitala 
nie ma masztu flagowego, jest 
natomiast maszt zamontowany na 
budynku Izby przyjęć, który kiedyś był 
potrzebny do radiolokacji karetek. W 
tej chwili jest on zbędny, ale ze względu 
na pilniejsze wydatki, nie ma środków 
finansowych na usunięcie tego masztu 
z dachu.  

Pismo nr PZD-613/DT/P/86/2021 z 
10.12.2021r. protokół ze spotkania w 
sprawie wycinki drzew rosnących w 
pasie drogowym – PZD w Kole 
zawnioskuje do wójta gminy Babiak o 
wydanie decyzji administracyjnej 
zezwalającej na usunięcie 5 szt. drzew 
rosnących w pasie drogi powiatowej nr 
3199P w m. Dębnie 
Poproboszczowskim   

Pismo Urzędu Gminy w Babiaku Nr 
KM.VI.6131.161.2021 z dnia 
05.01.2022r. projekt decyzji dotyczącej 
zezwolenia na usunięcie dwóch drzew 
gatunku topola szara oraz trzech drzew 
gatunku olcha czarna  

 

46 BRZ.0003.46.2021 Ewa Ochędalska Wprowadzenie do realizacji w 2022r. zadania „Poprawa 
bezpieczeństwa pieszych na ulicy Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Kłodawie” wraz z  przeniesieniem 
niewykorzystanych na to zadanie w 2021r. środków.  

29.12.2021r. Wyciąg z protokołu nr 0022.160.2021 z 

posiedzenia Zarządu Powiatu 

Kolskiego z dnia 29 grudnia 2021r.  

47 BRZ.0003.47.2022 Lech Spliter   nawiązał do planowanego zaciągnięcia przez szpital w Kole 

kredytu w wysokości 3.500.000,00 zł na pokrycie zaległych 

zobowiązań finansowych. Zdaniem radnego należy być 

powściągliwym w podejmowaniu decyzji w tym zakresie, 

najlepiej poczekać z tą decyzją do czasu wejścia w życie ustawy 

o modernizacji i poprawie efektywności szpitalnictwa. 

24.02.2022r.  Protokół nr XLIX/2022 z 24.02.2022r. 
Starosta Robert Kropidłowski 

potwierdził, że zdanie Zarządu Powiatu 

jest podobne. Należy poczekać na 

regulacje prawne, które mają wejść w 

życie w 2023r. i dotyczą restrukturyzacji 

szpitali w Polsce. Starosta przypomniał, 

że Powiat każdego roku zabezpiecza 

kwotę 1 000 000,00 zł na spłatę kredytu 
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zaciągniętego w 2010r. Wyrażając zgodę 

na poręczenie kolejnego kredytu, 

każdego roku będzie trzeba zabezpieczyć 

kolejne środki w wysokości ok. 

800 000,00 zł. Przez to będzie mniej 

funduszy na realizację kolejnych 

inwestycji w szpitalu tj. przebudowę 

oddziału wewnętrznego lub zakup 

sprzętu medycznego.   

 

Mariusz Kozajda dopytał o stan realizację inwestycji przed budynkiem Starostwa 
Powiatowego w Kole. 

24.02.2022r. Protokół nr XLIX/2022 z 24.02.2022r. 
Starosta Robert Kropidłowski 

potwierdził, że wystąpiły dodatkowe 

prace, które pojawiły się dopiero przy 

dokonywaniu prac rozbiórkowych placu. 

Pomimo tego dalsze prace wykonywane 

są zgodnie z harmonogramem i nie jest 

zagrożone wykonanie inwestycji do 

końca czerwca. 

48 BRZ.0003.48.2022  Marek Tomicki 
Ryszard Kasiorek  

poprosił o dokonanie napraw cząstkowych po zimie na drogach 
w gminie Babiak oraz przycięcie gałęzi na odcinku drogi 
Bogusławice – Janowice. Dopytał również o postęp prac przy 
budowie północnej obwodnicy miasta Koła. Radny Ryszard 
Kasiorek dodał, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarczej 
poprosił dyrektora PZD w Kole o naprawę ubytków w asfalcie na 
drogach w gminie Babiak. 

31.03.2022r. Protokół nr LX/2022 z 31.03.2022r. 
Dyrektor PZD w Kole Grzegorz Kujawa 
odpowiedział, że remonty cząstkowe 
zostaną wykonane w najbliższym czasie. 
W zakresie budowy północnej 
obwodnicy miasta Koła, obecnie 
oczekujemy na wydanie decyzji 
środowiskowej przez Regionalną 
Dyrekcję Ochrony Środowiska. 
 

Tomasz Barański wyraził zadowolenie, że został złożony wniosek o dofinansowanie z 
Rządowego Funduszu Polski Ład na zadanie: „Budowa ulicy Toruńskiej w 
Kłodawie”, ma nadzieje, że uda się zrealizować inwestycję w tej 
kadencji. Przy okazji podziękował Staroście Robertowi Kropidłowskiemu 
oraz Komendantowi PSP Krzysztofowi Żurawikowi za pomoc i wsparcie, 
dzięki któremu jednostki OSP w Przedczu i OSP Kłodawie otrzymają 
nowe pojazdy. Ostatnie anomalie pogodowe przyczyniły się od częstych 
wyjazdów jednostek OSP, w związku z powyższym poprosił o udzielenie 
pomocy finansowej dla jednostek OSP z powiatu kolskiego, środki będą 
przeznaczone na zakup zużytego sprzętu 

31.03.2022r. Protokół nr LX/2022 z 31.03.2022r. 
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Waldemar Banasiak nawiązał do tematu remontu cząstkowego dróg po zimie. W 
wielu gminach te ubytki są znaczące. Podkreślił, że Starosta w 
sprawozdaniu międzysesyjnym poinformował, że ostatnie 
postępowanie przetargowe na remont dróg masą bitumiczną na 
gorąco został unieważniony ze względu na znaczący wzrost cen. 
Jest to dość niepokojąca informacja. 

31.03.2022r. Protokół nr LX/2022 z 31.03.2022r. 
 

Lech Spliter nawiązał do planów realizacji inwestycji „Dostosowanie 
infrastruktury sali porodowej SP ZOZ w Kole do realizacji 
porodów rodzinnych”, czy realizacja powyższej inwestycji 
spowoduje, że remont oddziału wewnętrznego nie będzie 
wykonany?  
 

31.03.2022r. Protokół nr LX/2022 z 31.03.2022r. 
Starosta Robert Kropidłowski 
odpowiedział, że dostosowanie 
infrastruktury sali porodowej w kolskim 
szpitalu wynika z uwarunkowań 
prawnych zawartych w rozporządzeniu 
Ministra Zdrowia. Złożono wniosek o 
pozyskanie środków z budżetu państwa 
w wysokości 80% wartości zadania. W 
planach jest także remont oddziału 
wewnętrznego, jednak w tym przypadku 
również Powiat będzie występował po 
środki zewnętrzne. 
 

49 BRZ.0003.49.2022 Alicja Wapińska poinformowała, że kratki znajdujące się na ul. PCK są za 
nisko osadzone a krawężniki na ul. PCK w Kole przy 
przejściu dla pieszych i przejazdach rowerowych są za 
wysoko. Ponad to zgłosiła potrzebę oznakowania 
poziomego na ul. PCK w Kole. Radna zapytała czy 
dokonano naprawy kanalizacji deszczowej na ul. 
Konopnickiej w Kole? Kolejne zapytanie dotyczyło wniosku 
o nadanie tytułu „Za Zasługi dla Powiatu Kolskiego” dla 
Pana Andrzeja Kowalewskiego.  

28.04.2022r. Protokół nr LII/2022 z 28.04.2022r. 
Starosta Robert Kropidłowski na 
zapytania radnej Alicji Wapińskiej 
odpowiedział, że pasy pozimowe na 
ul. PCK w Kole zostaną wykonane, 
dodatkowo zostanie przeprowadzony 
przegląd studzienek. W sprawie 
naprawy kanalizacji deszczowej na ul. 
Konopnickiej w Kole Dyrektor PZD w 
Kole oznajmił, iż Miejski Zakład 
Kanalizacji Wodnej w Kole nie zgłosił 
zajęcia pasa drogowego na potrzeby 
inwestycji, więc prawdopodobnie 
prace naprawcze nie zostały 
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wykonane. W zakresie wniosku o 
przyznanie tytułu „Za Zasługi dla 
Powiatu Kolskiego” dla Pana 
Andrzeja Kowalewskiego, 
wicestarosta Sylwester Chęciński 
wyjaśnił, że radna powinna złożyć 
jeszcze jeden wniosek, ponieważ Pan 
Andrzej Kowalewski zmarł i teraz 
tytuł może być przyznany 
pośmiertnie, a to wiąże się z 
obowiązkiem złożenia nowego 
wniosku. 
Pismo Miejskiego Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. 
DE 2.5034-6-13/22/469 z 
13.06.2022r. – informacja o 
wykonaniu gruntowego czyszczenia 
kolektora i studni rewizyjnych 
kanalizacji deszczowej oraz 
dokonaniu napraw sieci kanalizacji na 
ul. Konopnickiej w Kole   

  Marek Tomicki ponowił prośbę o dokonanie napraw na odcinku drogi 
Dębno Królewskie.  

28.04.2022r. Protokół nr LII/2022 z 28.04.2022r. 
Radny Ryszard Kasiorek w 
odniesieniu do zapytania radnego 
Marka Tomickiego dodał, że 
Powiatowy Zarząd Dróg w Kole 
wezwał Wykonawcę do dokonania 
napraw w/w odcinka drogi 

50 BRZ.0006.50.2022 Jarosław Sobański  Regulacja studni na urządzeniu infrastruktury technicznej 

kanalizacji sanitarnej znajdującej się na drodze powiatowej 

nr 3401P na ul. Wyszyńskiego w Przedczu  

14.06.2022r. Przesłano w dniu 14.06.2022r. pismo 

PZD w Kole do Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kole  

51 BRZ.0006.51.2022 Lech Spliter zapytał o powód zmniejszenia subwencji oświatowej o 

kwotę 5 min zł 

24.06.2022r. Protokół nr LIV/2022 z 24.06.2022r. 
Starosta poinformował, że zmniejszenie 

jest podyktowane rezygnacją ze 
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świadczenia usług przez szkołę Primus, 

która przeprowadzała kwalifikacyjne 

kursy zawodowe dla uczniów. 

Wicestarosta dodał, że przyznawana 

subwencja nie pokrywa zapotrzebowania 

szkół na środki 

52 BRZ.0006.52.2022 Tomasz Barański realizacja oznakowanie poziome na ul. Kard. 

Wyszyńskiego w Kłodawie   

15.07.2022r. Pismo PZD/542-Int/SL/103/2022 z 

28.07.2022r.  

projekt zmiany organizacji ruchu w 

zakresie strefy płatnego parkowania na 

ul. Kard. Wyszyńskiego w Kłodawie 

zawiera plany oznakowania pionowego i 

poziomego. Znaki zostaną ustawione po 

wprowadzenia strefy płatnego 

parkowania na ulicach powiatowych w 

Kłodawie.  

53 BRZ.0006.53.2022 Marek Banaszewski  interwencja dotycząca zalania posesji w okolicy mostu 

w Chełmnie na drodze powiatowej nr 3402P  

26.07.2022 Pismo PZD/542-Int./SL/100/2022 

Powiatowy Zarząd Dróg w Kole 

oczyściło siłami własnymi odpływ wody 

do rzeki Ner  

54 BRZ.0006.54.2022 Marek Tomicki zawnioskował o dokładniejsze koszenie rowów na 
drogach powiatowych. 

25.08.2022r.  Protokół nr LVI/2022 z 25.08.2022r. 
 

55 BRZ.0006.55.2022 Ryszard Kasiorek poruszył temat działającego w Starostwie Powiatowym zespołu 
uzgodnienia dokumentacji projektowej. Zespół zajmuje się 
koordynowaniem projektów zgłaszanych przez inwestorów i 
dostawców mediów. Inwestor zawsze uiszcza opłatę za 
czynności związane z koordynacją usytuowana projektowych 
sieci uzbrojenia. W ramach jednego wniosku potrzebne jest 
często uzgodnienie z RZGW, które jest wydawane oddzielnie i 
kosztuje 109 zł. Czy jest możliwość, aby opłata była stała i 
pobierana tylko przez jedne organ? Następnie radny nawiązał do 
spraw drogowych, mianowicie: wypełnienia ubytków na ul. 
Dworcowej w Babiaku oraz problemu z odpływem wody z 
rowów w m. Dębno Poproboszczowskie na wysokości posesji nr 
1,2,3.  
 

29.09.2022r. Protokół nr LVIII/2022 z 29.09.2022r. 
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Marek Tomicki  zaproponował, aby dokończyć remont o dł. 105 m na drodze 
Bogusławice- Janowice. Ponowił prośbę o wykaszanie rowów 
przy drogach powiatowych. Poprosił o montaż od strony 
wewnętrznej barier ochronnych na łuku drogowym w m. Dębno 
Poproboszczowskie. 

29.09.2022r. Protokół nr LVIII/2022 z 29.09.2022r. 
Odp. pismo PZD w Kole nr 

PZD/544/DT/ZP/P/225/2022 z dnia 

30.11.2022r.  

Dokonano uprzątnięcia z chwastów 

chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 

3199P- ul. Zielona w Babiaku 

56 BRZ.0006.56.2022  Ryszard Kasiorek poprosił o udzielenie odpowiedzi, jakie działania zostały 
podjęte dla powiatu kolskiego w przypadku potencjalnego 
zwalczenia zagrożenia promieniowaniem, w związku z 
prowadzoną wojną na terenie Ukrainy. W szczególności 
poprosił o informację w temacie dystrybucji jodku potasu? 
czy otrzymają go wszyscy mieszkańcy powiatu? w jaki 
sposób będą rozdysponowane tabletki? czy szpital również 
będzie zaangażowany w dystrybucję? 
 

27.10.2022r. Protokół nr LX/2022 z 27.10.2022r. 
Odpowiedzi na zapytanie radnego udzielili 
Starosta Robert Kropidłowski i kierownik 
Pionu Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego p. Robert Jokiel. Niedawno 
odbyła się konferencja z Wojewodą 
Wielkopolskim, który przedstawił program 
działania i dystrybucji tabletek jodku potasu 
w związku z działaniami zbrojnymi w 
Ukrainie. Tabletki jodku potasu zostały 
zmagazynowane w każdej gminie Powiatu 
Kolskiego. We wszystkich gminach jodek 
potasu będzie rozdawany przez jednostki 
OSP, sołectwa lub w obwodach wyborczych. 
W razie zagrożenia radiacyjnego należy 
nasłuchiwać komunikatów radiowych i 
telewizyjnych nadawanych przez uprawnione 
do tego służby lub organy. Jeśli wystąpi 
zagrożenie, tabletki będą przekazywane 
mieszkańcom i wszystkim, którzy zgłoszą się 
po nie do punktów. Jodek potasu powinien 
być przyjmowany zgodnie ze wskazaniami 
medycznymi w odpowiednich dawkach. 
Tabletkę z jodkiem potasu należy przyjąć do 
6 godzin po skażeniu. Powiat Kolski otrzymał 
opakowania po 30 tabletek po 65 mg 
oznaczone jako TZF. 

 

Radomir Piorun zwrócił uwagę na uprzątnięcie chodnika z zalegających liści i 
przerastającej trawy w ciągu ulicy Poniatowskiego w mieście 
Koło, w kierunku cmentarza. Radny przekazał, że zapytanie 
złożone jest na prośbę radnej miasta Koła. 

27.10.2022r. Protokół nr LX/2022 z 27.10.2022r. 
Dyrektor Grzegorz Kujawa udzielił 
odpowiedzi, że według niego sam 
chodnik nie jest zarośnięty, pobocza 
zostały wykoszone i przygotowane na 
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najbliższe święta. Starosta zapewnił, że 
w razie potrzeby teren zostanie jeszcze 
raz uprzątnięty. 
Pismo PZD nr PZD/542/Int/SL/149/2022 
z 31.10.2022r. protokół ze spotkania w 
dniu 27.10.2022r. w sprawie 
zarośniętego chodnika w ciągu ulicy 
Poniatowskiego w Kole 
 

Marek Tomicki  pogratulował pozyskania środków na obwodnicę miasta Koła. 
Jest to inwestycja historyczna dla naszego powiatu. Przypomniał, 
że w poprzednich kadencjach również pozyskiwano środki na 
strategiczne inwestycje, np. zjazd z autostrady, udział w 
pozyskaniu środków miał śp. Starosta Wieńczysław Oblizajek 
oraz były poseł Czesław Cieślak. Poprosił o przybliżenie kwestii 
finansowych oraz harmonogramu realizacji inwestycji budowy 
północnej obwodnicy miasta Koła. 
 

27.10.2022r. Protokół nr LX/2022 z 27.10.2022r. 
Starosta Robert Kropidłowski 
potwierdził, że jest to kluczowa 
inwestycja dla powiatu kolskiego.   
Poinformował, że wydane zostało 
uzgodnienie inwestycji przez Regionalną 
Dyrekcję Ochrony Środowiska w 
Poznaniu, kolejno oczekuje się na 
wydanie przez wójta decyzji o 
uwarunkowaniach środowiskowych. 
Dokumenty te są niezbędne dla 
uzyskania pozwolenia wodnoprawnego i 
decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej. Została powołana 
grupa robocza, która będzie nadzorowała 
wykonanie inwestycji, kierownictwo 
powierzono dyrektorowi Powiatowego 
Zarządu Dróg w Kole p. Grzegorzowi 
Kujawie. Obecnie są na etapie 
wyłaniania podmiotu, który poprowadzi 
całość przetargu na tę inwestycję. 
Wykonawca powinien zostać wyłoniony 
do 9 miesięcy. Prognozuje się, że 
inwestycja zostanie zakończona w 2024 
roku. Starosta podkreślił, że planowane 
jest również przystąpienie do wypłaty 
odszkodowań z tytułu zajętych pod 
obwodnicę gruntów. Odbyło się kilka 
spotkań z mieszkańcami, których grunty 
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będą podlegały zajęciu. Mieszkańcy byli 
poinformowani o planach w zakresie 
realizacji inwestycji. Sugestie 
mieszkańców były także uwzględniane 
przy opracowaniu projektu. 
 

57 BRZ.0006.57.2022 Marek Banaszewski  Interwencja w sprawie zapadniętego chodnika na ul. Wyszyńskiego w 

Dąbiu w kierunku cmentarza 
14.11.2022r. Pismo PZD w Kole nr 

PZD/22/DT/445/2022 z dnia 

30.11.2022r. 

Chodnik na skutek braku podbudowy 

wymaga całkowitego przełożenia i 

wykonania podbudowy betonowej. 

Koszty inwestycji wyniosą ok 

580 000,00 zł brutto. Zadanie może 

zostać wykonane pod warunkiem 

zabezpieczenia środków w 2023r. 

58 BRZ.0006.58.2022 Ryszard Kasiorek Proponuje, aby z wolne środki przeznaczyć na pracę geodezyjne 

związane z aktualizacją map, ustalenia bądź wznowienia granic. 

Propozycja wynika z potrzeb aktualizacji zasobów geodezyjnych 

szczególnie w obrębie planowanych inwestycji drogowych 

24.11.2022r. Protokół nr LXII/2022 z 24.11.2022r. 
 

59 BRZ.0006.59.2023 Tomasz Barański  zwrócił się z prośbą o interwencję w Urzędzie Marszałkowskim w 

Poznaniu w sprawie remontu drogi wojewódzkiej nr 263 na odcinku 

Kłodawa- Dąbie.  

 

26.01.2023. Protokół nr LXIV/2023 z 26.01.2023r. 

Starosta Robert Kropidłowski odpowiedział, 

że temat remontu w/w drogi był poruszony 

podczas niedawnej wizyty Marszałka Marka 

Woźniaka.  

 

60 BRZ.0006.60.2023 Marek Tomicki  Wykonanie chodnika od przystanku PKS do drogi DW 270 w 

miejscowości Kiejsze  

26.01.2023r. Odp. Pismo PZD w Kole nr 

PZD/22/DT/942023 

Kalkulacja kosztów wykonania chodnika  - 

140 000,00 zł.  

61 BRZ.0006.61.2023 Radomir Piorun  zwrócił się z prośbą o możliwość utworzenia przejścia dla pieszych na 

ul. Kolejowej w okolicy nowo wybudowanego pasażu handlowego. Na 

odcinku ok. 600m nie ma przejścia dla pieszych 

23.02.2023r. Protokół nr LXVI/2023 z 23.02.2023r. 

Pismo PZD/22/DT/209/2023 z dnia 

15.06.2023r. 

Po wizji lokalnej na wyznaczonym 

odcinku wypracowano następujące 

wnioski: należy zaprojektować i 

wykonać przejście dla pieszych, usunąć 

dwa drzewa, które kolidują z nowo 

projektowanym przejściem dla pieszych. 
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62 BRZ.0006.62.2023 Marek Tomicki 
w imieniu mieszkańców gminy Babiak podziękował za ukończenie 
inwestycji na drodze powiatowej na odcinku Brdów- Przedecz. Zgłasza 
prośbę dot. poszerzenia drogi na odcinku Bogusławice- Janowice. 
Proponuje wystąpić do wójta gminy Babiak z propozycją 
współfinansowania remontu w/w drogi. Radny nawiązał również do 
możliwości skorzystania w szpitalu z porady pediatry w weekendy. 
Uważa, że rozszerzenie działalności szpitala to bardzo dobry pomysł.  

30.03.2023r. Protokół nr LXVII/2023 z 30.03.2023r. 

Starosta Robert Kropidłowski uważa, że 
propozycje inwestycji drogowych na gminie 
Babiak zgłaszane przez radnych Marka 
Tomickiego i  Ryszarda Kasiorka są możliwe 
do realizacji. Zarząd Powiatu Kolskiego 
wystąpi do wójta gminy Babiak z propozycją 
współfinansowania remontów zgłoszonych 
dróg.  Starosta wypowiedział się także w 
kwestii dyżurów lekarza pediatry w weekendy 
i święta, w tym temacie słyszał wiele 
pozytywnych sygnałów od mieszkańców 
powiatu kolskiego. Jest zadowolony z 
dynamicznej i pozytywnej współpracy z 
dyrekcją szpitala. 

 

Ryszard Kasiorek 
przychyla się do postulatów zgłaszanych przez radnego Marka 
Tomickiego. Chciałby przypomnieć, że droga w m. Dębno Królewskie od 
kościoła do granic gminy Babiak jest w złym stanie, dyrektor Grzegorz 
Kujawa zlecił wykonanie nakładek na drodze. Dobrze było by odnowić 
ten najgorszy fragment drogi przy współudziale finansowym gminy 
Babiak. Radny także uważa, że przyjmowanie przez lekarza pediatrę w 
okresie świątecznym, to trafiony pomysł, pochwalił także realizację 
projektu „Biała sobota”.  

30.03.2023r. Protokół nr LXVII/2023 z 30.03.2023r. 

Starosta Robert Kropidłowski uważa, że 
propozycje inwestycji drogowych na gminie 
Babiak zgłaszane przez radnych Marka 
Tomickiego i  Ryszarda Kasiorka są możliwe 
do realizacji. Zarząd Powiatu Kolskiego 
wystąpi do wójta gminy Babiak z propozycją 
współfinansowania remontów zgłoszonych 
dróg.  Starosta wypowiedział się także w 
kwestii dyżurów lekarza pediatry w weekendy 
i święta, w tym temacie słyszał wiele 
pozytywnych sygnałów od mieszkańców 
powiatu kolskiego. Jest zadowolony z 
dynamicznej i pozytywnej współpracy z 
dyrekcją szpitala. 

Pismo PZD w Kole z dnia 14.04.2023r. 
Dokonano wizji lokalnej na drodze 
powiatowej 3199 P na odcinku Dębno 
Poproboszczowskie – Kaczyniec i 
potwierdzono konieczność wykonania 
odnowy drogi 
Pismo PZD/22/DT/142/2023 z dnia 
26.04.2023r.  
Propozycje przesłane do wójta gminy Babiak, 
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w zakresie realizacji wspólnych inwestycji 
powiatu i gminy w 2023r.  

Marek 
Banaszewski 

pogratulował wdrożonych w szpitalu zmian. Nieraz słyszał pozytywne 
opinie o kolskim szpitalu, życzy aby takich dobrych opinii było jak 
najwięcej. Zadał pytanie czy występuje tendencja wzrostu zobowiązań 
wymagalnych oraz czy Pan dyrektor przygotowuje program naprawczy 
dla szpitala a także czy planowane jest utworzenie ZOL-u? 

30.03.2023r. Protokół nr LXVII/2023 z 30.03.2023r. 

p.o. dyrektor SP ZOZ w Kole Grzegorz 
Gibaszek podziękował i dodał, że nie można 
byłoby wprowadzić wielu pomysłów w życie 
bez dobrej obsady lekarzy, pielęgniarek. Pan 
Gibaszek przyznał, że na sytuację finansową 
szpitala ma wpływ wzrost kosztów stałych w 
tym energii i ciepła. Naprawy sprzętu też są 
kosztowne. Należy pamiętać, że nastąpił 
wzrost wynagrodzeń o 592 000,00 zł, szpital 
nie otrzymał środków na ten cel, na 
wynagrodzenia rocznie szpital przeznacza 
7 200 000,00 zł. Taki stan powoduję wzrost 
zobowiązań wymagalnych. Program 
naprawczy zostanie sporządzony przy 
pomocy pracowników szpitala. Zapewnia, że 
niektóre rozwiązania są już wdrażane w życie. 
Chodzi o takie przedsięwzięcia jak: 

•  zwiększenia ilości procedur 
medycznych wykonywanych w 
szpitalu; 

• zmniejszeniu czasu pobytu pacjenta 
na oddziałach do 3,5 dnia, 

• spotkań dyrektora z kierownikami 
oddziałów oraz przedstawicielami 
administracji raz w tygodniu, na 
którym omawiane są aktualne 
problemy szpitala; 

• planowanym uruchomieniu przy 
Podstawowej Opiece Zdrowotnej 
opieki koordynowanej w zakresie 
kardiologii; 

• aneksowano umowy lekarzy 
pracujących w poradniach (środki z 
NFZ, które otrzymywali lekarze 
obniżono z wysokości 60-70% do 
wysokości 50-53%); 

• Oddział wewnętrzny I i II został 
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połączony w jeden; 
Jeżeli chodzi o zapytanie w kwestii ZOL-u. 
Uważa, że obecnie priorytetem, na którym 
najbardziej się skupia jest przebudowa 
oddziału wewnętrznego, potem można 
pomyśleć o dalszych inwestycjach. 
 

 j.w. 

 

BRZ.0006.62.2023 

Rafał Ławniczak  poprosił o przedstawienie informacji na temat inwestycji „Budowa 

północnej obwodnicy miasta Koła”. 

 

30.03.2023r. Protokół nr LXVII/2023 z 30.03.2023r. 

Na zapytanie radnego Starosta Robert 
Kropidłowski odpowiedział, że budowa 
północnej obwodnicy miasta Koła jest bardzo 
ważną inwestycją. Planowane jest 
przystąpienie do wypłaty odszkodowań z 
tytułu zajętych pod obwodnicę gruntów. 
Mieszkańcy zgłaszają swoje uwagi, 
zorganizowane zostało kilka spotkań z 
mieszkańcami, których grunty będą podlegały 
zajęciu. Mieszkańcy są informowani o 
planach w zakresie realizacji inwestycji. Został 
wyłoniony podmiot, który poprowadzi całość 
przetargu na tę inwestycję. Specyfikacja 
zostanie sporządzona pod koniec maja, 
początek czerwca.  
 

63 BRZ.0006.63.2023 Tomasz Barański 
poprosił o więcej informacji odnośnie odrzucenia przez Urząd 
Marszałkowski wniosku o dofinansowanie inwestycji pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr3413P na odcinku Zbójno – 
Długie”? 

 

27.04.2023r. Protokół nr LXVIII/2023 z 27.04.2023r 
Wicestarosta Sylwester Chęciński 
odpowiedział, że przyczyną odmowy była 
punktacja. Wniosek uzyskał 7 punktów 
na 12 możliwych. Powiat miał odjęte 
punkty m.in. ze względu na niski poziom 
bezrobocia w powiecie, brak 
bezpośredniego dostępu do 
nieruchomości gruntowej, na której 
znajdowałby się budynek użyteczności 
publicznej, brak połączenia z drogą 
wyższej kategorii.  

64 BRZ.0006.64.2023 Ryszard Kasiorek nawiązał do interpelacji z poprzedniego miesiąca dot. przesłania 
wójtowi Gminy Babiak propozycji w zakresie wspólnych 

24.05.2023r. Protokół nr LXIX/2023 z 24.05.2023r 
Starosta Robert Kropidłowski 
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inwestycji drogowych. Czy wójt odpowiedział na zapytanie, czy 
jest zainteresowany współpracą z Powiatem? 

potwierdził, iż zostało wysłane do wójta 
gminy Babiak pismo w z propozycją 
współpracy, nadal czekają na odpowiedź 
zwrotną od wójta.  

Łukasz Królasik powrócił do tematu naprawy drogi w m. Lisice oraz ul. 
Ogrodowej w Dąbiu. Są to drogi powiatowe o nawierzchni 
gruntowej, po sezonie zimowym stan tych dróg jest bardzo zły.  

 

24.05.2023r. Protokół nr LXIX/2023 z 24.05.2023r 

Starosta Robert Kropidłowski zleci PZD 
w Kole rozeznanie się w zakresie 
poprawy nawierzchni drogi w m. Lisice i 
na ul. Ogrodowej w Dąbiu oraz ul. 
Kolejowej w Kole. W odniesieniu do 
inwestycji budowy północnej obwodnicy 
miasta Koła, poinformował, że zostało 
wydane zezwolenie na realizację 
inwestycji drogowej. Zostały zgłoszone 3 
protesty, obecnie Wojewoda 
Wielkopolski zajmuję się wydaniem 
ostatecznych rozstrzygnięć w tym 
temacie.  

 

Alicja Wapińska duże ubytki na jezdni na ul. Kolejowej w Kole oraz usunięcie 
słupów drewnianych na odcinku 900m. Radna poprosiła o 
informacje w temacie zaawansowania prac dot. budowy 
północnej obwodnicy miasta Koła. Podziękowała także za 
wykonanie chodnika i ścieżki rowerowej na ul. Kolejowej w Kole.  

 

24.05.2023r. Protokół nr LXIX/2023 z 24.05.2023r 

pismo PZD/22/DT/193/2023 z dnia 

12.06.2023r. 

wysłanie pisma do ENERGA 

OPERATOR S.A. zapytania w sprawie 

możliwości skablowania doziemnego 

instalacji energetycznej lub przeniesienia 

słupów na ul. Kolejowej w Kole 

Pismo PZD/542/Int/SL/110-1/2023 z 

dnia 13.06.2023r. 

Informacja o wykonaniu remontów 

cząstkowych na ul. Kolejowej w Kole 

Pismo PZD/22/DT/242/2023 z 

09.097.2023r. – odpowiedź z ENERGA 

OPERATOR S.A. że nie planuje się 

zmian lokalizacji słupów energetycznych 

na ul. Kolejowej w Kole.  
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Marek Tomicki zgłasza potrzebę skoszenia pasa drogowego w kierunku 

Bogusławic i Janowic.  

24.05.2023r. Protokół nr LXIX/2023 z 24.05.2023r 

65 BRZ.0006.65.2023 Marek Banaszewski  Zgłosił zły stan nawierzchni drogi w m. Lisice gm. Dąbie 10.05.2023r. PZD/22/DT/150/2023 z dnia 

10.05.2023r. 

Wystąpienie do Zarządu Powiatu 

Kolskiego z propozycją realizacji 

remontu na wskazanym odcinku drogi  

66 BRZ.0006.66.2023 Marek Marciniak Odnowienie oznakowania poziomego (przejścia dla 
pieszych) i oznakowania pionowego w Wólce Czepowej  

07.09.2023r. PZD/542/int/SL/165/2023 z 12.09.2023r. 

Protokół z wizji lokalnej w m. Wólka 

Czepowa, informacja o dokonanym 

odnowieniu oznakowania poziomego i 

pionowego.  

67 BRZ.0006.67.2023 Ryszard Kasiorek  Powiat Kolski nie otrzymał dofinansowania na realizację 
inwestycji:  

„Przebudowa drogi powiatowej nr 3199P w zakresie 
budowy ciągu pieszo-rowerowego Bogusławice – Góraj”, w 
związku z powyższym czy Zarząd Powiatu może rozważyć 
inne możliwości pozyskania środków na sfinansowanie ww. 
zadania? 

 

28.09.2023r. Protokół nr LXXIV/2023 z 
28.09.2023r 

Wicestarosta Sylwester Chęciński-  
temat realizacji inwestycji, które nie 
otrzymały dofinansowania w ramach 
VI edycji Rządowego Funduszu Polski 
Ład: Programu Inwestycji 
Strategicznych – PGR zostanie 
poruszony na najbliższym 
posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

Zostało wystosowane pismo w dniu 
12.12.2023r. do wójta gminy Babiak 
w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej gminy w realizacji ww. 
zadania  

 

Marek Tomicki zgłasza konieczność wykonania remontu chodników 
na ul. Zielonej w Babiaku oraz potrzebę wycięcia 
dwóch przestarzałych drzew, które rosną w pasie 

28.09.2023r. Protokół nr LXXIV/2023 z 28.09.2023r 
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drogi w miejscowości Janowice.   

Alicja Wapińska  przedstawiła interpelacje w zakresie: wygospodarowania w 
budżecie powiatu  w 2024r. środków na zakup sprzętu dla 
Powiatowego Zarządu Dróg w Kole, utworzenia poradni 
endokrynologicznej w szpitalu, wykonanie chodnika na ul. 
Kolejowej w Kole, opracowanie dokumentacji projektowej na 
remont ul. Konopnickiej w Kole, zakupu elektronicznego pomiaru 
czasu pracy dla pracowników szpitala, wykonania w 2024r. 
remontu ul. Broniewskiego w Kole, spraw związanych z realizacją 
przez Powiat kolski programu czyste powietrze 
 

28.09.2023r. Protokół nr LXXIV/2023 z 28.09.2023r 

Wicestarosta Sylwester Chęciński – 
wyjaśnił, że niedługo zostaną ogłoszone 
wyniki naboru z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg, na który został złożony 
wniosek o dofinasowanie przebudowy 
ul. Broniewskiego w Kole. Temat ul. 
Konopnickiej i ul. Kolejowej jest znany 
Zarządowi Powiatu. Odnośnie realizacji 
Programu Czyste powietrze, wicestarosta 
poinformował, że obecnie gminy mają 
obowiązek realizacji programu.  
Pismo SPZOZ.DŚM-ZP.073.63.2023.IK  

Informacja o planach utworzenia poradni 

endokrynologicznej w SP ZOZ w Kole 

 

 

 

 

68 BRZ.0006.68.2023 Marek Banaszewski  zapytał czy po zaciągnięciu pożyczki w wysokości 7.100.000 zł, na 
spłatę wcześniejszych zobowiązań wymagalnych, wystąpiły 
kolejne zobowiązania. Jeśli wystąpiły to ile wynoszą i jakie są 
tendencje w zakresie ich kształtowania. Jakie są miesięczne raty 
spłat w zakresie zaciągniętych kredytów i pożyczek. Jaka jest 
zależność między planem naprawczym a jego realizacją. 

 

30.10.2023r.  Protokół nr LXXV/2023 z 30.10.2023r 

Dyrektor SPZOZ Grzegorz Gibaszek – 
wyjaśnił, że pojawiły się nowe 
zobowiązania na kwotę (obecnie) 
2.500.000 zł. Dyrektor podejmuje 
działania w celu zmniejszenia kosztów 
utrzymania szpitala. Dyrektor złoży na 
piśmie informację o wysokości 
miesięcznych rat jakie szpital spłaca. W 
kwestii planu naprawczego przekazał, że 
został on sporządzony tak aby był realny 
do wykonania. Zapisy planu 
naprawczego są systematycznie 
realizowane. Dyrektor przedłoży na 
piśmie zadania zrealizowane z planu. 
Pismo SP ZOZ. DKS.071.328.2023.AK  

69 BRZ.0006.69.2023 Marek Tomicki  Radny Marek Tomicki – zgłasza podjęcie interwencji w imieniu 30.10.2023r. Protokół nr LXXVII/2023 z 30.11.2023r 
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mieszkańców Babiaka dotycząca zasypywania przez pługo- 
piaskarkę śniegiem ulicy Dworcowej. Kolejna sprawa dotyczy 
odprowadzenia wody przy drodze nr 3199P w Krukowie.  

Pismo PZD/542/Int/SL/230-1/2023 

Pismo do zakładu wielobranżowego 

Leszek Kmieć o ograniczenie prędkości 

podczas odśnieżania dróg powiatowych 

w m. Babiak  

Rafał Ławniczak interpelacja w sprawie utworzenia przejścia dla pieszych przez 
drogę powiatową nr 3408P. Przejście jest niezbędne w celu 
poprawy bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego.  

30.10.2023r. Protokół nr LXXVI/2023 z 30.11.2023r 

 

Lech Spliter  poprosił o przedstawienie na piśmie ilość wykonywanych 
zabiegów wykonywanych w szpitalu. 

30.10.2023r.  Protokół nr LXXVI/2023 z 30.11.2023r 

Pismo SPZ.DŚM-ZP.073.85.2023.IK 

Pisemna odpowiedź w zakresie 

wykonywanych zabiegów : 

Rok 2021 – 1413 procedur medycznych 

Rok 2022- 1589 procedur medycznych  

Rok 2023- 1602 procedur medycznych  

70 BRZ.0003.70.2024 Marek Banaszewski skierował zapytanie do dyrektora SP ZOZ w Kole w sprawie 
wysokości rachunku zysku i strat za 2023r.? 

25.01.2024r. Protokół nr LXXIX/2024 z 25.01.2024r 
Dyrektor Grzegorz Gibaszek odpowiedział, że 
dopiero na koniec marca, po zliczeniu 
wszystkich faktur będzie w stanie 
odpowiedzieć na zadane przez radnego 
pytanie. Postarają się jak najszybciej to 
wykonać. Zobowiązał się, że na najbliższe 
posiedzenie Rady Powiatu przedstawi 
szacunkowe dane.  

 

Łukasz Królasik w imieniu mieszkańców Sołectwa Grabina Wielka złożył 
interpelacje w sprawie zasadności i możliwości 
technicznych zamontowania bariery energochłonnej na 
drodze powiatowej nr 3416P Grabina Wielka – Lisice. 
Blisko drogi znajduje się staw. Radny przedstawił 
dokumentacje fotograficzną terenu.  
 

25.01.2024r. Protokół nr LXXIX/2024 z 25.01.2024r 

 

Ryszard Kasiorek podziękował w swoim imieniu i radnego Marka Tomickiego 
za wykonanie remontu drogi powiatowej w miejscowości 
Janowice oraz w miejscowości Dębno Poproboszczowskie i 
Dębno Królewskie. Dobrą informacją jest również 

25.01.2024r. Protokół nr LXXIX/2024 z 25.01.2024r 
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planowane opracowanie dokumentacji dla budowy ciągu 
pieszo- rowerowego w miejscowości Góraj- Bogusławice. 

Marek Tomicki przyłączył się do podziękowań, jednocześnie zwrócił 
uwagę, że podczas intensywnych opadów śniegu 
wykonawca odśnieżania p. Kmieć zasypuje przez pługo- 
piaskarkę odśnieżone przez mieszkańców Babiaka chodniki. 
Poprosił o przekazanie usługodawcy, żeby ograniczył 
prędkość podczas odśnieżania w m. Babiak. 

25.01.2024r. Protokół nr LXXIX/2024 z 25.01.2024r 

Pismo PZD /542/Int/SL/13-1/2024 

Upomnienie wykonawcy, aby przy 

odśnieżaniu dróg podczas zimowego 

utrzymania dróg ograniczył prędkość 

pojazdu  

    

      

      

      

      

 


